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Dobro	jutro!

(Publika	uglas:	„Dobro	jutro,	Učitelju!“)

Mnogi	od	vas	dolaze	iz	daleka	da	bi	prisustvovali	Fa	konferenciji	jednom	godišnje,	uključujući

tu	 i	 Kinu,	 pa	 to	 uključuje	 velike	 troškove.	 Na	 put,	 hranu	 i	 smeštaj	 na	 našim	 godišnjim

konferencijama	 trošite	 desetine	 miliona,	 jer	 smatrate	 da	 su	 konferencije	 prilika	 da

napredujete	 u	 kultivaciji	 i	 učite	 na	 osnovu	 tuđih	 iskustava.	 Ovo	 označava	 da	 kultivatori

ozbiljno	pristupaju	svom	duhovnom	razvoju.	Učenici	Dafe	treba	dobro	da	rade	tri	stvari.	Ali

to	nećete	moći	ako	se	dobro	ne	kultivišete.	Naravno,	neki	od	vas	žele	da	iskoriste	ovu	priliku

da	vide	Učitelja,	i	ja	to	znam.	Ali	kako	god	bilo,	treba	da	zapamtite	da	je	Fa	tu	za	vas,	i	da	vas

može	voditi	u	vašem	duhovnom	razvoju.

Ja	 vodim	 normalan	 život	 dok	 sam	 deo	 ovog	 običnog	 sveta,	 i	 neke	 stvari	moram	 raditi	 na

ljudski	 način.	 Mnoge	 ljudske	 stvari	 se	 ne	 mogu	 raditi	 božanskim	 načinima.	 Zato	 od	 vas

tražim	da	ono	što	radite	temeljite	na	učenjima	Fa.	Fa	je	ono	što	je	omogućilo	učenicima	Dafe

da	 stignu	 do	 ove	 tačke.	 To	 što	 sledite	 Fa,	 omogućilo	 je	 stvari	 poput	 ove	 današnje	 Fa

konferencije,	kao	i	naš	sopstveni	duhovni	razvoj.	Hoću	da	kažem	da	ne	biste	dospeli	dovde,

gde	ste	danas,	da	nije	Fa.	Znači	da	 je	kultivacija	uvek	prva	 i	najpreča	za	učenika	Dafe,	a	to

posebno	važi	u	ovoj	finalnoj	fazi.

Kad	govorimo	o	finalnoj	fazi,	i	sami	ste	videli	da	se	ovde,	na	ovom	svetu,	događaju	promene,

koje	 su	 paralelne	 krupnijim,	 kosmičkim	 promenama.	 Na	 primer,	 progon	 učenika	 Dafe	 od

strane	zla	dospeo	je	u	slepu	ulicu,	i	zlo	se	jedva	i	dalje	održava;	samo	što	motori	progona	i

dalje	rade.	Ali	kao	što	sam	sada	naznačio,	sad	kad	smo	stigli	do	finalne	faze,	treba	da	budemo

još	bolji	u	onom	što	treba	da	radimo,	jer	dok	se	bližimo	završetku,	sve	je	kritičnije.	Uspeli	ste

da	 se	 probijete	 iz	 ranih	 dana,	 kad	 su	 okolnosti	 bile	 tako	 teške,	 a	 stvari	 tako	 zle,	 pa	 nema

razloga	da	sada,	u	 finalnoj	 fazi,	ne	budete	 još	bolji.	Kad	 je	progon	počeo,	 svetski	mediji	 su

prenosili	priče	državnih	medija	Komunističke	Partije	Kine	(KPK),	smišljane	da	dezinformišu,

pa	 je	 ljudima	 bilo	 teško	 da	 shvate	 šta	 se	 zaista	 zbiva.	 Ali	 čak	 i	 u	 tim	 teškim	 okolnostima,

učenici	 Dafe	 širom	 sveta,	 objašnjavanjem	 istine,	 uspeli	 su	 da	 promene	 stanovište	 ljudi,	 i

prebrodili	su	te	teškoće.	Zato	sada,	kad	smo	pri	kraju,	treba	da	cenite	sve	što	ste	postigli,	i	ne

treba,	definitivno	ne	treba,	da	popuštate	u	svojoj	kultivaciji.
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Pratio	 sam	 i	 sagledao	 činjenicu	 da	 je	mnogim	učenicima	Dafe	 u	Kini	 teško	 da	 ostanu	 van

uticaja	 tamošnjeg	 društva,	 gde	 su	 se	 međuljudski	 odnosi,	 ponašanje	 i	 način	 razmišljanja

sasvim	izopačili.	Iako	učenici	Dafe	treba	da	slede	Dafu,	čim	napuste	svoj	dom,	oni	su	izloženi

onom	kako	se	ljudi	u	običnom	društvu	odnose	jedni	prema	drugima,	a	svuda	u	tom	društvu,

stvari	 su	 izopačene.	 Oni	 se	 tome	 moraju	 povinovati,	 pa	 vremenom	 njihovo	 ponašanje

prestaje	 da	 se	 razlikuje	 od	 standardne	 interakcije	među	 ljudima	 u	 ovom	 društvu.	 Čak	 i	 u

načinu	razmišljanja,	vi	se	naviknete	na	taj	način	ljudskog	postojanja,	i	jednostavno	mislite	da

su	stvari	 takve	kakve	 jesu.	Tako	da	se	mnogi	 ljudi	 iz	Kine,	kad	odu	u	 inostranstvo,	zapanje

koliko	su	 ljudi	 tamo	 jednostavni	 i	 smireni	dok	govore,	 ili	nešto	rade.	Ljudi	 iz	Kine,	s	druge

strane,	rade	stvari	na	ekstreman,	radikalan	način,	oni	u	svemu	preteruju,	odlaze	predaleko.

To	 je	njihova	psihologija.	Ali	 to	nije	ono	kakva	 ljudska	bića	 treba	da	budu.	Ako	 takvu	vrstu

razmišljanja	 i	 ponašanja	 ponesete	 sa	 sobom	 van	 granica	 Kine,	 kod	 ljudi	 će	 to	 izazivati

negativne	reakcije.

Ljudi	 iz	 Kine	 skoro	 uvek	 nailaze	 na	 nerazumevanje	 ljudi	 iz	 drugih	 zemalja.	 To	 je	 zapravo

rezultat	 toga	 što	 je	 KPK	 namerno	 iskvarila	 ponašanje	 i	 karakter	 kineskog	 naroda,	 i	 to	 se

sistematski	 sprovodilo.	Partija	 ih	 je	odsekla	od	 tradicionalne	kulture,	morala	 i	univerzalnih

vrednosti.	 Sve	 što	 je	 Kini	 ostalo	 su	 te	 ekstremne,	 komunističke	 stvari,	 nešto	 sasvim

drugačije.	 Ljudi	 počnu	 da	 se	 oporavljaju	 od	 ovog	 tek	 pošto	 duže	 vreme	 provedu	 u

inostranstvu.

Neki	 praktikanti	 iz	 Kine	 sada	 žive	 u	 drugim	 zemljama,	 a	 možda	 se	 nisu	 dobro	 poneli	 u

postojećim	 uslovima	 u	 Kini.	 Tim	 pre,	 ti	 praktikanti	 treba	 dobro	 da	 se	 kultivišu	 u	 novom

okruženju,	 da	 budu	 dobri	 u	 onom	 što	 treba	 raditi.	 Nemojte	 činiti	 stvari	 s	 ekstremnim

razmišljanjem,	 jer	 ćete	 u	 sredini	 koju	 učenici	 Dafe	 ovde	 imaju	 verovatno	 delovati	 kao

smetnja.	Treba	da	znate	da	 ljudi	 izvan	Kine	obično	ne	pričaju	o	drugima	 iza	njihovih	 leđa.

Mnogi	ljudi	imaju	univerzalno	prihvaćene	vrednosti,	kao	i	jednostavno	i	pošteno	razmišljanje

i	ponašanje,	 i	 trude	se	da	budu	dobri	 ljudi,	da	dobro	postupaju	prema	drugima.	Normalno

neće	pokušati	da	oštete	druge	da	bi	sebi	doneli	korist,	kako	to	Kinezi	čine.	Znači	da	oni	od

vas	koji	imaju	puno	navika	oformljenih	u	Kini,	i	načina	kako	se	stvari	tamo	rade,	zbilja	treba

da	 se	 promene,	 sad	 kad	 su	 u	 inostranstvu.	 Pričam	 vam	 ovo	 jer	 sada	 sve	 više	 i	 više

praktikanata	stiže	iz	Kine,	oni	premašuju	broj	Dafa	praktikanata	koji	su	prvobitno	živeli	u	tim

zemljama;	sada	čak	čine	većinu.	To	je	razlog	više	da	obratite	pažnju	na	ove	stvari.

Možda	 to	 ne	 shvatate,	 ali	 u	 ranim	 danima,	 kad	 je	 progon	 učenika	 Dafe	 bio	 jednostavno

nadmoćan,	a	u	Kini	je	imao	oblik	koji	vam	je	poznat,	[učenicima	Dafe]	širom	sveta	takođe	je

bilo	teško,	 iako	nisu	bili	 suočeni	s	nasiljem.	Zahvaljujući	medijima	širom	sveta,	koji	su	širili

obmanjujuću	propagandu	medija	zle	KPK,	postojali	su	pritisak,	predrasude	i	nerazumevanje.

U	 to	 doba	 niko	 nije	 znao	 istinu.	 U	 to	 doba,	 izvan	 Kine	 je	 postojao	 ograničen	 broj

praktikanata,	ali	oni	 su	 imali	dejstvo.	Oni	 su	osnovali	 sopstvene	medije	 i	mnoge	 timove	da

objašnjavaju	 činjenice	 vladama,	 medijima,	 itd.	 Pored	 medija,	 internet	 sajtova	 itd.,	 oni	 su

uspostavili	puno	punktova	za	širenje	svesti.	Oni	su	uspeli	da	preokrenu	situaciju	izvan	Kine,
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promene	 razmišljanje	 ljudi	 sveta	 indoktrinirano	 lažima	 medija	 zle	 Partije,	 kao	 i	 njihovo

razumevanje	učenika	Dafe.	To	 je	 bilo	nešto	 izuzetno.	Nije	bilo	 lako	doći	do	okolnosti	 koje

danas	 imamo,	 i	oni	su	veoma	zahvalni	što	 ih	 imaju.	Ne	dopustite	da	mentalitet	 i	ponašanje

praktikanata	iz	Kine,	koje	je	oformila	partijska	kultura,	upropaste	ovu	sredinu.	Ovo	kažem	jer

sam	 video	 puno	 slučajeva	 ne-praktikanata	 iz	 Kine,	 koji	 ostavljaju	 loš	 utisak	 u	 drugim

zemljama.	Njihovo	ponašanje	je	zbilja	sramotno	i	daje	lošu	sliku	o	kineskom	narodu.	Nemojte

biti	takvi.	Kao	ljudi	koji	streme	duhovnom	razvoju,	treba	da	budete	svesni	svojih	nedostataka.

Ne	radi	se	samo	o	slici	kineskog	naroda.	Krupnije	je	od	toga,	jer	odgovornost	koju	nosite	je

spasiti	svakog	na	ovom	svetu.	Zato	morate	promeniti	svoje	razmišljanje	i	ponašanje.

Nemojte	 misliti	 da	 su	 ljudi	 izvan	 Kine	 naivni.	 Mada	 je	 njihovo	 razmišljanje	 relativno

jednostavno,	 što	 je	 jednostavniji	 nečiji	 um,	on	će	bolje	 sagledavati	pravu	prirodu	 stvari.	Ti

ljudi	samo	ne	iskazuju,	ne	govore	o	stvarima	kao	vi,	ali	oni	sasvim	dobro	znaju	šta	se	dešava.

Struktura	ljudskog	uma	je	svuda	ista,	njihov	nivo	inteligencije	je	svuda	isti.	Ti	ljudi	nisu	manje

pametni.	Oni	koji	nisu	Kinezi	imaju	određene	granice	koje	neće	preći	u	svom	razmišljanju	i

postupcima,	oni	imaju	moralne	standarde	i	neće	raditi	stvari	onako	kako	to	rade	neki	Kinezi

u	Kini.	Jedna	od	tendencija	koje	ljudi	u	Kini	razviju	je	ekstreman	pristup,	bilo	dok	pišu	ili	rade

nešto.	Ta	vrsta	ponašanja	i	razmišljanja	nisu	nešto	što	će	drugi	prihvatiti.	Pre	nego	što	je	zla

KPK	 stupila	 na	 scenu,	 ljudi	 u	 Kini	 su	 takođe	 imali	 vrednosti,	 koje	 ističu	 dobrotu	 i	 vrlinu.

Razlog	zašto	 je	zla	KPK	 lansirala	 jedan	pokret	za	drugim	 je	 to	što	 je	kineski	narod	bio	vrlo

civilizovan	 i	delio	 je	 iste	univerzalne	vrednosti	 s	drugima.	Svaki	od	 tih	pokreta	ciljao	 je	da

uništi	 kinesku	 kulturu,	 da	 sruši	 kulturnu	 elitu	 i	 indoktrinira	 ljude	 zlim	 komunističkim

stvarima.	Njihov	motiv	 je	bio	 savršeno	 jasan:	da	pretvori	 razmišljanje	 i	ponašanje	kineskog

naroda	u	nešto	nalik	smeću.	Pošto	sve	više	i	više	učenika	Dafe	dolazi	iz	Kine,	ovi	problemi	su

postali	istaknutiji,	pa	sam	ih	morao	pomenuti.	Zbilja	treba	da	pripazite	na	ovo.

Dalje,	 u	 različitim	 timovima	 za	 objašnjavanje	 istine,	 i	 u	 onim	 aktivnostima	 koje	 su	 učenici

Dafe	spontano	organizovali,	vi	ste	imali	vrlo	značajan	efekat	u	objašnjavanju	prave	situacije	i

spašavanju	živih	bića.	To	je	divno!	Ne	radi	se	o	veličini	i	rasponu	onog	što	radite.	Radi	se	o

rezultatima,	s	koliko	srca	tome	pristupate,	i	da	li	to	radite	kao	kultivatori.	Oni	koji	su	proveli

mnoge	godine	šireći	svest	ispred	kineskih	konzulata	i	ambasada,	i	na	našim	punktovima,	su

zaista	neverovatni!	Neki	među	njima	su	stariji	praktikanti,	pa	su	neki	drugi	 izneli	primedbu

da	to	pogoduje	starijima.	Pa,	hajde	onda	da	upitamo	te	koji	to	kažu:	sjajno	je	što	ste	vi	mladi,

ali	šta	ste	vi	uradili?	Za	sve	je	isto,	i	samo	se	radi	o	tome	kako	učenici	Dafe	rade	stvari.

Jednom	je	jedan	praktikant	upitao:	„Učitelju,	koliko	je	ljudi	potrebno	da	istupi	da	bi	zla	KPK

pala?	(Učitelj	se	smeje)	Podigao	sam	pet	prstiju.	A	on	je	pomislio:	„Aha,	5.000	ljudi	i	Partija	će

pasti.“	 (Smeh)	 Začas	 je	 istupilo	 5.000	 ljudi.	 Onda	 je	 on	 pomislio:	 „Aha,	 kako	 to?	 Učitelj	 je

pokazao	 pet	 prstiju…	 Mora	 da	 je	 mislio	 na	 50.000.“	 I	 začas	 je	 istupilo	 50.000.	 Onda	 je

pomislio:	„Ovo	nema	smisla.	Zašto	je	Učitelj	onda	podigao	pet	prstiju?	Mora	da	je	mislio	na

500.000.“	 (Učitelj	se	smeje)	Do	sada	smo	premašili	 i	5	miliona	 i	50	miliona,	 i	sada	 je	brojka

preko	300	miliona.	Kina	ima	preko	1,5	milijardi	stanovnika,	pa	5.000	nije	bilo	ništa.	(Učitelj	se
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smeje)	Zapravo,	ja	sam	samo	dao	analogiju.	Poenta	je	u	tome	da	su	stvari	koje	mi	radimo	od

kritičnog	značaja,	one	donose	fatalan	udarac	moralu	zle	KPK.	I	kako	KPK	stoji	u	ovom	času?

Svi	njeni	članovi,	s	izuzetkom	nekolicine	na	vlasti,	se	pitaju:	„Kada	će	pasti?“	Oni	pokušavaju

da	pripreme	izlaz	za	sebe	u	času	kad	se	desi	pad.	Svi	oni	vrše	pripreme	za	njen	kraj.	Trude	se

da	prebace	svoj	novac	u	inostranstvo,	šalju	svoju	decu	u	inostranstvo,	oni	rade	na	dobijanju

legalnog	statusa	u	stranoj	zemlji	za	sebe	same,	uključujući	pasoš;	spremaju	se	da	se	iskradu

čim	se	nešto	desi.	U	svima	njima	se	vrti	misao	o	bliskom	kraju.

Oni	 obmanjuju	 sebe	 i	 jedan	drugog	da	bi	 održali	 režim.	Mnogi	 od	 tajnih	 agenata	 su	odani

onom	žabljem	demonu,	i	varaju	sadašnjeg	šefa	Partije.	Čak	i	pre	nego	što	je	sadašnja	kineska

administracija	stupila	na	vlast,	oni	su	pravili	lažne	izveštaje	i	nastavljaju	da	to	čine	do	danas.

Administracija	malo	zna	o	tome	šta	se	zbiva	na	drugim	mestima,	a	obaveštajni	podaci	koji	im

stižu	su	 lažni,	 i	delo	su	onih	koji	 rade	za	onog	đavola	Đijanga.	Njihova	politika	ne	dospeva

dalje	 od	 njihove	 centrale	 u	 Džongnahaiju.	 Unutrašnje	 borbe	 koje	 se	 dešavaju	 samo	 se

vremenom	 intenziviraju,	 to	 je	 borba	na	 život	 i	 smrt.	 Sadašnji	 šef	 Partije	 u	 ovom	času	 više

nikoga	ne	može	da	zadovolji,	šta	god	uradio,	on	je	izgubio	poverenje	kako	onih	koji	bi	pošli

putem	demokratije,	tako	i	onih	iz	redova	KPK.	Niko	mu	uistinu	nije	lojalan.

Kao	 što	 možete	 reći,	 zla	 Partija	 neće	 dugo	 potrajati.	 Jer	 samo	 postojanje	 KPK	 i	 progon

učenika	Dafe	predviđeno	je	da	bude	test	starih	sila	za	učenike	Dafe,	zar	ne?	Kina	prekaljuje

učenike	Dafe	poput	peći	za	izdvajanje	dana	vrhovnog	Taoiste,	a	kad	vatra	žestoko	gori,	kao

žestok	test,	ona	će	eliminisati	 ljudske	vezanosti	 i	 ljudske	predstave.	Muke	je	teško	izdržati,

naravno,	ali	ono	što	se	 izdvoji	 je	čisto	zlato.	Zla	KPK	služi	kao	ugalj	u	tom	procesu,	 i	što	 je

plamen	vreliji,	ona	izgleda	življa.	Ali	pogledajte	ponovo	kad	plamen	bude	uminuo,	i	videćete

da	se	 iz	njega	izdvojilo	pravo	zlato.	A	šta	će	biti	sa	zlom	KPK?	Pepeo.	Jednom	samo	kad	se

dune	–	puf,	nestala	 je.	 (Aplauz)	Ljudima	 je	žao	praktikanata	Dafe	kad	bivaju	proganjani,	 ali

ono	što	je	zbilja	tužno	su	ljudi	koji	su	otišli	sa	zlom	KPK	–	oni	su	ti	koje	treba	žaliti.	Oni	će	se

smatrati	odgovornim	za	sve	zločine	opake	Partije	kroz	istoriju.

Ako	razmislite,	vođe	zle	KPK	su	počinile	sve	vrste	groznih	zločina,	a	ipak	su	dobile	da	uživaju

u	mnogim	 stvarima.	 Tokom	 svog	 života,	 oni	 su	 počinili	 sve	 vrste	 zlih	 stvari,	 i	 potrošili	 su

svoje	blagoslove.	Ali	sadašnji	šef	Partije	treba	da	razmisli	o	ovom:	drugi	su	odveli	magarca,	a

on	 će	 izvući	 poboden	 štap	 za	 koji	 je	 magarac	 bio	 vezan,	 i	 biće	 uhvaćen	 u	 tome.	 Drugim

rečima,	on	će	biti	smatran	odgovornim,	na	kraju,	za	sve	zločine	KPK,	ne	ide	li	to	tako?	Jer	on

je	 vođa	 zle	KPK.	 Ponekad	pomislim,	 zapravo,	 da	 on	misli	 da	može	 iskoristiti	 KPK	da	održi

svoju	moć.	To	je	ranije	možda	bio	slučaj,	ali	sada?	U	Kini	je	ranije	važilo	da	čak	i	ako	je	neko

sam	u	toaletu,	on	se	ne	bi	usudio	da	kritikuje	zlu	KPK.	Zbilja	je	tako	bilo,	jer	avet	komunizma

je	svuda	bila.	Sada	je	ona	eliminisana,	i	svi	osuđuju	rđavu	Partiju.	Kritika	skoro	da	je	postala

neizbežan	deo	konverzacije	kad	ljudi	zajedno	ručaju,	i	ako	neko	ne	govori	loše	o	njoj,	drugi

će	misliti	da	s	njim	nešto	nije	u	redu.	(Aplauz)	U	ovom	času	KPK	se	klati	na	ivici	kolapsa,	a	ti

se	 oslanjaš	 na	 nju	 da	 ti	 pomogne	 da	 održiš	 vlast.	 Nisi	 li	 se	 strašno	 preračunao?	 KPK	 se

oslanja	na	tebe	da	održiš	nju,	a	ne	obratno!	Kad	bi	danas	osoba	na	vlasti	jednostavno	rekla:
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„Više	ne	želimo	KPK“,	ona	ni	dan	ne	bi	potrajala.	Sutradan	je	više	ne	bi	bilo.	(Aplauz)	Jer	taj

dan	svi	čekaju.	(Aplauz)	Ja	bih	rekao	da	osoba	na	vlasti	čini	nešto	zbilja	glupo.

Ali	 šta	god	bio	 slučaj,	mi	 jasno	sagledavamo	stvari.	 Ja	 sam	samo	pričao	kako	stvari	 stoje	u

ovom	trenutku.	U	ovom	času	preostaje	nekoliko	elemenata	koji	mogu	da	 testiraju	učenike

Dafe,	 i	malo	uglja	preostaje.	Više	se	ne	može	izdvojiti	puno	pravog	zlata.	Zar	onda	ne	biste

rekli	da	će	se	vatra	ugasiti?	To	 je	ono	što	će	se	desiti.	 (Oduševljen	aplauz)	 I	 šta	će	uslediti

odmah	posle	toga?	Ispunjenje	duhovnih	putovanja	učenika	Dafe,	zar	ne?	(Aplauz)	Čak	i	ako

neki	 učenici	 Dafe	 budu	 nastavili	 sa	 mnom	 u	 periodu	 dok	 Fa	 bude	 ispravljao	 ljudski	 svet,

svejedno	 moramo	 povući	 demarkacionu	 liniju.	 Era	 perioda	 učenika	 Dafe	 iz	 doba	 Fa-

ispravljanja	je	nešto	monumentalno.	Neću	ulaziti	u	ono	što	će	se	desiti	posle	toga.

Prethodne	večeri,	dok	sam	pričao	na	proslavi	na	Planini,	 rekao	sam	da	sam	često	pričao	o

starim	 silama,	 pa	 je	 koncept	 uglavnom	 svima	 jasan.	 Ali	 pomalo	 ste	 u	magli	 povodom	 toga

kako	su	stare	sile	nastale.	Zapravo,	ako	razmislite,	postoje	istorijski	razlozi	za	pojavu	starih

sila.	Kosmos	prolazi	kroz	proces	formiranja,	stagnacije,	degeneracije	i	dezintegracije,	dok	su

ljudska	bića	subjekat	rađanja,	starenja,	bolesti	i	smrti.	Kao	što	znate,	kad	je	neko	tinejdžer,	na

primer	ako	ima	15,	16,	17,	ili	18,	on	je	u	procesu	rasta;	a	onda	sa	19,	ili	preko	20,	sve	do	kraja

tridesetih,	on	je	u	procesu	stagnacije;	a	onda	negde	od	četrdesete,	on	počinje	da	opada,	što

je	proces	degeneracije.	A	kad	mu	je	telo	u	zbilja	vrlo	jadnom	stanju	i	više	ne	funkcioniše,	on

stari	i	umire,	i	to	je	proces	dezintegracije.

Za	ljudska	bića,	taj	proces	je	vrlo	kratak,	ali	znate	li	koliko	je	to	jedan	dug,	razvučen	period	za

univerzum?	Ili	šta	to	znači	za	 još	veće	kosmičko	telo?	Pokušaću	da	pronađem	najbolje	reči

da	 to	 opišem.	 Faza	 Formiranja	 se	 proteže	 kroz	 nebrojeno,	 nebrojeno,	 neopisivo	 mnogo

triliona	godina.	A	samo	možete	zamisliti	koliko	mnogo	života	 je	nastalo	i	na	kraju	iščezlo	u

proteku	tih	neopisivo	mnogih	triliona	godina!	I	božanska	bića	prolaze	kroz	cikličan	proces:

nije	da	ona	nikad	neće	umreti,	ali	su	svesna	smrti.	Ona	su	svesna	svog	rođenja,	ali	ne	nose

prethodna	 sećanja.	Ovo	 rađanje	 i	 smrt	 dešavaju	 se	 samo	posle	 jako	 drugog	 vremena,	 i	 do

tada	je	njima	život	već	dosadio.	A	tokom	procesa	koji	sam	sada	opisao,	bića	se	obnavljaju	dok

njihov	život	prolazi	kroz	cikluse.	Ali	bića	u	tom	cikličnom	procesu	ne	shvataju	da	su	se	rađala

nebrojeno	triliona	puta	samo	u	fazi	Formiranja.	Ovde	koristim	izraz	„trilion“	jer	to	je	najveći

broj	 koji	 ljudi	 koriste;	 ne	 bi	 bilo	 dovoljno	 ako	 bih	 koristio	 ji	 (100	 miliona);	 radi	 se	 o

nebrojenim	 trilionima.	 Taj	 broj	 je	 nezamisliv	 čak	 i	 za	 božanska	 bića,	 a	 kamo	 li	 za	 ljude.

Kosmos	je	neverovatno	dugotrajan.

Zatim	 je	 tu	 faza	 Stagnacije,	 koja	 najduže	 traje.	 Jednostavno	 nema	 načina	 da	 se	 opišu

neverovatna	dužina	i	trajanje	ove	faze,	koliko	god	puno	triliona	se	koristi	za	opis.	U	kosmosu

nema	 ni	 jednog	 jedinog	 života	 koji	 je	 mogao	 postojati	 sve	 vreme	 tokom	 formiranja,

stagnacije,	degeneracije	i	dezintegracije	kosmosa,	pa	čak	nema	nijednog	života	koji	je	živeo

od	formiranja	do	stagnacije.	I	najviši	životi	u	kosmosu	su	takođe	nestajali,	koliko	god	visoko

bili,	svi	oni	su	nestajali.	Slično	metaboličkim	procesima	u	ljudskom	telu,	originalne	ćelije	više
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ne	postoje.	Ovo	 važi	 za	 sve	 živote,	 nastavljajući	 da	 se	prenosi.	 S	 toliko	ogromnim	 i	 dugim

fazama,	ako	upitaš	biće	 iz	Stagnacije	kako	 je	bilo	 tokom	procesa	Formiranja,	ono	naprosto

neće	imati	blagu	predstavu,	ne	može	ni	da	zamisli.

Kad	 kosmos	 dospe	 do	 perioda	 Degeneracije,	 i	 ovo	 je	 dug	 proces,	 izuzetno	 dugo	 vreme	 –

nebrojeni	 trilioni	 godina.	 Broj	 je	 poput	 broja	 čestica	 koje	 prožimaju	 prostor	 ovde	 -	 samo

zamislite	koliko	mnogo	čestica	postoji	u	vazduhu.	Ako	biste	upitali	bića	na	vrlo	visokoj	ravni

u	fazi	Degeneracije	kakva	su	bila	bića	u	fazi	Stagnacije,	ona	neće	imati	pojma	o	tome.	A	zašto

ne?	 Jer	 čak	 i	 Fa	 se	 iskrivio	 tokom	 ovog	 procesa	 –	 sve	 se	 menja	 tokom	 procesa	 rađanja,

starenja,	bolesti	i	smrti	–	ili	formiranja,	stagnacije,	degeneracije,	dezintegracije.

Kad	 je	u	pitanju	 faza	Dezintegracije,	 to	 je	ponovo	 jedan	dug	proces,	 i	 završava	se	 tako	što

stvari	idu	prema	potpunom	uništenju.	I	ovaj	period	se	meri	nebrojenim	trilionima.	A	unutar

ove	faze	takođe	postoje	nebrojene	ravni	bogova,	s	još	većim,	većim	i	još	većim	bogovima,	kao

suverenima,	 gospodarima	 svakog	 domena.	 Ako	 biste	 ih	 upitali	 kakav	 je	 kosmos	 bio	 tokom

početnog,	ili	srednjeg	perioda,	oni	ne	bi	imali	pojma.

Zašto	 se	 stare	 sile	 pojavljuju	 tokom	 Učiteljevog	 Fa-ispravljanja?	 Da	 ja	 nisam	 ispravio	 i

obnovio	Fa	do	početne	faze	ciklusa	formiranja,	stagnacije,	degeneracije,	dezintegracije,	to	se

nikako	 ne	 bi	 moglo	 smatrati	 Fa-ispravljanjem.	 (Aplauz)	 Ali	 nijedna	 od	 ravni	 na	 ravnima

bogova	 tokom	 faze	 Dezintegracije	 nema	 predstave	 kako	 je	 to,	 jer	 oni	 su	 bića	 iz	 faze

Dezintegracije.	Mada	među	bogovima	različitih	ravni	postoje	razlike	u	njihovim	domenima,

nijedna	od	ravni	ne	može	da	zadovolji	standarde	koji	su	prvobitno	postojali.	Čitav	kosmos	se

degenerisao	 i	 napredovao	 je	 ka	 dezintegraciji.	 Stare	 sile,	 oformljene	 u	 fazi	Dezintegracije,

rekle	 su	mi:	 „Tvoje	 ispravljanje	Fa	na	 taj	način	neće	 ići.	Mi	nikad	ništa	 slično	nismo	videli.

Neće	uspeti.	Mi	ćemo	ti	pomoći	da	uspe.“	I	tako	su	oni	krenuli	da	rade	ono	što	su	uradili.	Ali

koji	 je	 njihov	 standard?	 Oni	 su	 bogovi	 iz	 faze	 Dezintegracije,	 kraljevi	 faze	 Dezintegracije

kosmosa,	pa	šta	mislite	da	bi	mogli	postići	ti	bogovi	koji	su	želeli	da	se	umešaju	i	pomognu

mi	da	ispravim	Fa?	Njihovi	najviši	standardi	su	najviši	iz	faze	Dezintegracije	kosmosa.	I	da	su

stvari	urađene	na	njihov	način,	da	 li	bi	Fa	 istinski	bio	 ispravljen?	Da	 li	bi	zaista	mogao	biti

ispravljen	da	sam	ja	radio	po	njihovom?	Da	su	korišćeni	njihovi	standardi,	da	 li	bi	se	stvari

mogle	obnoviti	do	onog	kakve	su	bile	u	početnoj	 fazi	Formiranja?	Stvari	bi	bile	obnovljene

samo	do	standarda	faze	Dezintegracije,	i	napretka	ne	bi	bilo.	Samo	možete	zamisliti	koliko	bi

to	daleko	bilo	od	najfundamentalnijeg	standarda	kosmosa	–	onog	iz	faze	Formiranja.

Možda	se	pitate	kako	su	mogli	biti	tako	bezočni	da	učine	to	što	su	učinili?	Oni	iskreno	misle

da	su	u	pravu.	Razmišljanje	entiteta	na	najvišem	nivou	 je:	 „Ja	sam	najviši	od	bogova	 i	 to	 je

ono	što	znam.	Nema	višeg	znanja	od	mojega.	Ovo	je	sva	istina.“	Ali	oni	nisu	shvatili	da	njihovi

standardi	pripadaju	fazi	Dezintegracije.	Ponekad	kad	predajem	Fa,	učenici	Dafe	shvataju,	dok

stare	 sile	 zapravo	 ne	 shvataju.	 Na	 momente	 sam	 pomišljao	 da	 se	 samo	 pretvaraju	 da	 ne

shvataju.	Ali	zašto	rade	stvari	na	način	kako	ih	rade?	To	je	zapravo	zato	što	ja	imam	ljudsko

telo	i	ponašam	se	kao	ljudsko	biće,	pa	oni	smatraju	da	je	njihovo	ponašanje	božansko.	„Kako
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možemo	 ne	 biti	 bolji	 od	 tebe?“	 I	 to	 je	 ono	 o	 šta	 se	 sapliću!	 Fa	 koji	 predajem	 je	 iskazan

jednostavnim,	direktnim	rečima	i	principima,	i	nikakvo	nagađanje	nije	potrebno;	sve	je	jasno

izneseno.	 Ali	 bića	 u	 eri	 Dezintegracije	 su	 navikla	 da	 postavljaju	 zagonetke	 i	 otkrivaju

značenja,	i	misle	da	se	treba	potruditi	da	se	otkrije	pravi	sadržaj	nečega.	To	je	ono	na	šta	su

oni	navikli.	Zbog	toga,	dok	Fa	koji	ja	predajem	nije	misterija	za	ljudska	bića,	oni	ipak	ne	mogu

da	ga	sagledaju,	verujući	da	Fa	ne	bi	bio	tako	direktan.	I	tako	je	nešto	tako	direktno	postalo

„misteriozno“	za	njih;	njih	 je	zbunio	nedostatak	„misterije“.	 (Učitelj	se	smeje)	Stvarno.	Sada

znate	kako	su	nastale	stare	sile.

Nijedno	biće	ne	zna	šta	ja	zaista	želim	da	postignem,	jer	nijedan	od	čak	najviših	bogova	ove

ere	ne	zna	kakav	je	kosmos	bio	u	periodu	Formiranja,	kakva	je	bila	najranija	faza	Formiranja.

Razlika	 je	zapravo	previše	velika,	 i	zato	oni	ne	mogu	da	shvate	 [šta	 ja	radim].	Čak	su	rekli:

„Ne	znamo	kako	da	izvedemo	ono	što	ti	hoćeš.	Mi	radimo	onako	kako	mi	umemo.“	Ali	ako	ne

znaju	kako,	zbog	čega	su	se	umešali?	Oni	kažu	stvari	poput:	„Ja	nemam	izbora,	 jer	takvo	je

bilo	 uputstvo	 onih	 iznad	 mene.“	 A	 kad	 sam	 na	 kraju	 uhvatio	 najgoreg	 među	 njima,	 onog

najvišeg,	 to	biće	 je	 reklo:	 „Ono	što	 ja	 imam	 je	nešto	najbolje	 i	 ja	 ti	pomažem.“	A	nebrojeni

životi	su	uništeni	–	nebrojeno	mnogo	života	širom	kosmosa.

Kao	 učenici	 Dafe,	 treba	 da	 se	 kultivišete	 sledeći	 Fa	 koji	 predajem.	 Jednom	 sam	 rekao	 da

„možete	dostići	bilo	koju	duhovnu	visinu,	dok	god	imate	smelosti!“	Duhovna	praksa	nije	laka,

kao	 što	 znate.	 Morate	 rastvarati	 karmu,	 prolaziti	 kroz	 testove	 i	 nedaće,	 i	 suočavati	 se

iskušavajućim	 situacijama	 s	 ljudima,	 koje	 testiraju	 vaš	 karakter,	 a	 mnoge	 od	 njih	 je	 teško

prevazići	 –	 a	 da	 ne	 pominjemo	 krupne	 teškoće.	 Ljudi	 koji	 ovo	 shvataju	 nalaze	 da	 je	 to

obeshrabrujuće.	 Jeste	teško.	Zbilja	 je	vrlo	teško!	 I	koliko	god	bile	 loše	međuljudske	stvari	s

kojima	se	susrećete,	i	dalje	na	njih	treba	gledati	pozitivno,	poput:	„Aha,	ovo	mi	može	pomoći

da	napredujem.“	A	kad	nastanu	problemi	između	tebe	i	drugih,	čija	god	bila	krivica,	započni

razmišljajući	o	svojoj	ulozi	u	tome.	Ako	kultivator	ne	može	da	oformi	ovakvu	naviku,	ako	nije

u	stanju	da	posmatra	stvari	na	suprotan	način	od	onog	kako	to	obični	 ljudi	normalno	čine,

onda	će	zauvek	ostati	čovek	–	barem	po	pitanju	problema	koji	nisi	uspeo	da	rešiš,	ti	si	čovek.

Ponekad	 niste	 smireni	 kad	 nastane	 trvenje	 s	 drugima,	 ali	 onda	 se	 umirite,	 razmislite	 i

shvatite:	„Ja	se	bavim	duhovnom	praksom.	Nije	u	redu	što	sam	bio	takav,	nisam	prošao	test.“

To	 je	 sigurno	 bio	 test,	 kao	 što	 znate.	 Jer,	 kao	 što	 sam	 vas	 učio,	 postoji	 razlog	 za	 sve	 što

doživite	u	životu	jednom	kad	postanete	deo	duhovne	zajednice,	i	sve	to	služi	za	vaš	rast.	A

koliko	vas	umesto	toga	pokušava	da	pripiše	krivicu	drugome.	Povrh	toga,	čak	ste	postali	vrlo

lukavi	tim	povodom.	Ponekad,	čak	i	kad	pomažem	ljudima	u	nečemu,	oni	će	me	lagati	u	oči,

ili	će	prepredeno	pokušavati	da	prebace	krivicu.	Dok	ih	posmatram	kako	to	čine,	meni	je	vrlo

zabavno,	ali	 istovremeno	shvatam	da	su	 ljudi	 takvi.	Ljudsko	mišljenje	dominira	onim	vašim

delom	koji	nije	sasvim	kultivisan,	a	ljudi	su	jednostavno	takvi.

Ja	vam	dopuštam	da	zadržite	ono	što	vam	je	potrebno	za	život	u	ovom	ljudskom	svetu,	ne

ugrožavajući	 svoju	 praksu;	 možete	 imati	 normalan	 život.	 Ali	 kad	 naiđete	 na	 probleme	 s
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ljudima,	 to	 su	 kritični	 trenuci	 za	 vas	 kao	učenike	Dafe	–	bilo	po	pitanju	 vašeg	 sopstvenog

napretka,	ili	vašeg	zajedničkog	rada	s	drugima	na	tri	stvari	koje	treba	da	radite.	To	je	kritično

za	vaš	duhovni	napredak.	Ranije	je	bilo	puno	stvari	koje	su	išle	kako	ne	treba	usled	problema

koje	 ste	 sebi	 stvarali,	 pa	 niste	 dobro	 radili	 šta	 treba.	 U	 ranim	 danima	 progona	 bilo	 je

trenutaka	kad	biste	gledali	na	 stvari	 ljudskim	mislima,	 stalno	se	 sudarali	 jedni	 s	drugima,	 i

čak	 ste	 bivali	 veoma	 ljuti.	 Taj	 bes	 koji	 ste	 osećali,	 i	 te	 misli	 koje	 ste	 imali	 kad	 ste	 se

sukobljavali	s	drugima,	bile	su	sve	same	ljudske	stvari!

Sarađujte	dobro,	na	otvoren	i	dostojanstven	način.	Nije	važno	čija	je	ideja	najbolja.	Čak	i	ako

nečija	ideja	nije	dobra,	i	ne	uzima	sve	u	obzir,	treba	da	tiho	i	diskretno	pronađete	način	da

pomognete	da	to	funkcioniše,	i	pomognete	da	svi	aspekti	budu	pokriveni!	To	će	biti	ono	što

će	 vam	 doneti	 divljenje	 božanskih	 bića,	 a	 da	 ne	 kažemo	 da	 ste	 to	 uradili	 bez	 da	 uopšte	 i

pomenete!	Nije	bitno	ko	je	došao	do	ideje,	već	ko	se	kultivisao	kroz	taj	proces;	svako	ko	radi

na	 tome	 raste	 uz	 pomoć	 toga.	 (Aplauz)	 Ovo	 iznosim	 da	 bih	 vam	 dao	 na	 znanje	 da	 sada

stižemo	do	 finalne	 faze.	Mogu	vam	 jasno	reći	da	sam	ranije	planirao	da	se	progon	okonča

ove	 godine	 (srdačan	 aplauz),	 sve	 skupa	 20	 godina.	 Mada	 se	 ispostavilo	 da	 su	 stare	 sile

pomalo	promenile	stvari,	u	peći	ponestaje	uglja,	 i	plamen	više	nije	dovoljno	 jak.	Zato	će	se

ova	 stvar	 uskoro	 okončati.	 To	 je	 razlog	 više	 za	 vas	 da	 budete	 dobri.	 Baš	 sam	 juče	 rekao:

„Razmislite	 ko	 [ima	 tu	 privilegiju]	 da	 postane	 učenik	 Dafe.“	 Za	 to	 je	 potrebna	 izuzetna

predodređenost.

Baš	sad,	kad	sam	sedeo	u	autu,	neko	je	rekao	da	neki	ljudi	ne	shvataju	termine	iz	fizike	poput

„čestica“	i	„molekula“.	Pa,	ja	samo	koristim	rečnik	koji	ljudi	imaju.	Šta	se	drugo	može?	Čak	i

kad	bih	zaista	opisao	stvari	[terminologijom	po	mom	izboru],	bilo	bi	sasvim	slično,	zapravo.

Kad	bi	se	planete	koje	možemo	da	vidimo	sagledale	s	tačke	gledišta	u	kojoj	su	sitne	poput

molekula,	 zar	 tada	 ne	 bi	 bile	 baš	 poput	 molekula?	 Kad	 masivna	 bića	 u	 kosmosu	 gledaju

Zemlju	i	druge	planete	u	svemiru,	zar	im	one	ne	izgledaju	kao	što	nama	izgledaju	molekuli?	A

u	 očima	 još	 većih	 bića,	 zar	 Zemlja	 ne	 izgleda	 onako	 kako	nama	 izgleda	 atom?	Tako	 stvari

izgledaju	višim	božanskim	bićima.	Svemir	je	prožet	planetama,	samo	što	vaš	vid	ne	može	da

registruje	 neke	 od	 njih.	 Čovek	 nikad	 neće	 moći	 da	 vidi	 univerzum	 u	 celosti,	 koliko	 god

naprednu	tehnologiju	imao,	jer	u	univerzumu	postoje	svakojake	prepreke	za	njegovu	viziju.	I

zato	 sam	 rekao	 da	 [samo	 više	 božansko	 biće	 može	 da]	 vidi	 univerzum	 u	 svim	 njegovim

detaljima.	Jer	čovek	nikad	neće	moći	da	vidi	kosmičko	telo	kakvo	je	ono	zaista.

To	znači	da	bez	obzira	koji	je	nivo,	ideja	je	ista.	Kad	viša	bića	sagledavaju	ravan	ispod	sebe,

ono	što	vide	su	sićušne	čestice;	kad	niža	bića	sagledavaju	ravan	iznad	svoje,	ono	što	vide	su

planete.	I	neće	li	bića	koja	žive	na	atomima	smatrati	atome	planetama?	A	kad	bića	koja	žive

na	ravni	molekula	gledaju	Zemlju	–	vau,	ona	im	izgleda	tako	ogromna.	Takav	je	odnos	između

čestica	na	svakoj	ravni	prema	česticama	koje	su	veće	ili	manje	od	njih.	Jednostavno	postoje

nivoi	na	nivoima	ravni	čestica,	među	kojima	su	Zemlja	–	koja	je	samo	jedna	čestica	–	Sunce,

Mlečni	 put	 koji	 možemo	 da	 vidimo,	 i	 sve	 ostalo.	 Ovo	 je	 u	 osnovi	 struktura	 celokupnog

kosmičkog	tela.
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Čestice	 koje	 ljudi	 vide	 manifestuju	 se	 na	 još	 načina,	 pored	 toga	 što	 su	 čestice	 i	 zvezde

vidljive	 ljudima.	 Postoje	 druge	 vrste	 čestica,	 koje	 ljudi	 ne	 mogu	 da	 vide.	 Na	 isti	 način,	 i

molekuli	 se	manifestuju	na	 različite	načine	u	ovoj	dimenziji;	 i	 dok	molekuli	 postoje	u	ovoj

dimenziji,	 oni	 svi	 ne	 izgledaju	 jednako.	 Nebrojena	 bića	 postoje	 na	 molekulima	 različitih

oblika,	i	svi	oni	su	u	dimenziji	gde	na	svakom	od	različitih	oblika	molekula	postoje	nebrojeni

životi,	svi	u	ovoj	ljudskoj	dimenziji.	A	istovremeno	sa	molekulima	postoje	čestice	koje	postoje

u	drugim	oblicima	–	a	one	sve	prožimaju,	sve	je	njima	zasićeno.	Kao	da	se	čovečanstvo	i	bića

na	ovom	nivou	nalaze	u	sloju	prašine,	i	današnji	naučnici	znaju	samo	za	čestice	koje	mogu	da

vide.	 Samo	objašnjavam	stvari	 ljudskim	znanjem	koje	nam	 je	na	 raspolaganju,	 kad	 zapravo

postoji	mnogo	više	od	toga	–	puno,	puno	više.	Budući	da	je	ovde	prisutno	toliko	puno	života

–	 neverovatan	 broj	 –	 dok	 dišete,	 vi	 udišete	 mnoštvo	 molekula	 koji	 sačinjavaju	 vazduh,	 a

pošto	 su	 i	 ti	molekuli	 planete,	možete	 zamisliti	 koliko	puno	 svetova	 i	 koliko	bića	na	njima

postoji.	 Vi	 ih	 udišete,	 i	 unutar	 vašeg	 tela	 oni	 se	 pretvaraju	 u	 hranjive	 sastojke	 potrebne

vašem	telu.	(Učitelj	se	smeje)

Pošto	 sve	 ovo	 uključuje	 jezgrovite	 stvari,	 a	 ljudsko	 znanje	 u	 prošlosti	 je	 bilo	 ograničeno,

božanska	bića	nikad	ništa	nisu	govorila	o	tome,	ona	za	to	nisu	imala	načina.	Isus	je	rekao	da

su	„svi	grešili“,	ali	on	nije	 jasno	rekao	šta	 je	„greh“.	Slično,	 ja	sam	vam	rekao	da	dok	osoba

živi,	 ona	 neizbežno	 stvara	 karmu	 –	 ishranom,	 stanovanjem,	 kretanjem,	 interakcijom	 s

drugima	na	ovom	svetu	itd.	Recimo	da	želite	da	izbegnete	da	stvarate	karmu	koja	je	rezultat

interakcija	s	drugima	dok	živite	u	stvarnom	svetu,	 i	zaredite	se	u	manastiru,	 ili	odlučite	da

meditirate	pred	zidom.	Ali	čak	i	sedeći	tu	nepomično,	i	dalje	biste	stvarali	karmu	(Učitelj	se

osmehuje),	jer	mnogi	svetovi	prolaze	kroz	promene	usled	same	činjenice	da	ste	vi	živi.	Ali	šta

god	bio	slučaj,	 ja	sam	takođe	objasnio	jedan	princip,	a	taj	 je	da	je	predviđeno	da	čovek	ima

svoju	životnu	sredinu,	i	ne	treba	vas	kriviti	za	karmu	koju	stvarate	živeći	normalan	život	koji

vam	omogućuje	postojanje.	Takva	vrsta	karme	ni	bi	se	računala	na	vašu	štetu,	naravno.	Mada

to	uključuje	drugi	problem,	a	taj	je	da	je	karma	i	dalje	rezultat	tih	postupaka.	I	to	je	ono	na

šta	se	mislilo	kad	je	u	Novom	Zavetu	rečeno	da	su	“svi	grešili“.	I	zato	su	neki	ljudi	rekli	da	su

nedaće	nezaobilazne	u	životu,	i	da	kad	bi	nekome	ceo	život	prošao	bez	bolesti,	taj	bi,	kad	mu

se	život	završi,	sigurno	otišao	u	pakao.	Zašto?	On	ne	bi	otplatio	ništa	od	karme	iz	svog	života,

koja	 bi	 na	 taj	 način	 postala	 enormna.	 Karma	 predstavlja	 greh,	 na	 kraju	 krajeva,	 pa	 bi	 on

morao	da	ode	u	pakao	da	to	otplati.	To	je	ideja.

Iz	ovog	razloga,	kao	kultivatori,	kad	u	našem	svakodnevnom	životu	doživimo	nešto	pomalo

neprijatno	 ili	 teško,	mi	 to	 ne	 smatramo	 nečim	 lošim.	 Ponekad,	 kad	 se	 karma	 odstranjuje,

možda	mislite:	„O,	ne,	bolestan	sam.	Prehladio	sam	se.“	„Ne	osećam	se	dobro.“	Ili	„Boli	me“.

Ali	 tada	 se	 zapravo	 karma	 smanjuje.	 Noviji	 praktikanti,	 kad	 im	 nije	 dobro,	 možda	 neće

razumeti	i	misle:	„O,	ne	treba	da	koristim	reč	bolest	kad	mi	nije	dobro.	Treba	da	kažem	da

„eliminišem	karmu.“	Vi	zbilja	eliminišete	karmu.	Vaše	duhovno	putovanje	je	dobro	uređeno	i

nije	dozvoljeno	da	vam	se	 telo	 razboli.	Zbilja,	 vašem	 telu	nije	dozvoljeno	da	 se	 razboli.	 Jer

nijednoj	bolesti	sada	nije	dozvoljeno	da	vas	napadne;	pozitivna	energija	koju	 imate	će	ubiti
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svaki	patogen.	Ali	ljudi	stvaraju	karmu,	a	ta	karma	će	se	manifestovati	u	vašem	telu	na	način

koji	podražava	bolest.	Ako	se	karma	manifestuje	u	vašem	nosu,	nos	će	vam	biti	zapušen	ili	će

curiti,	što	vas	može	navesti	da	mislite:	„Ah,	prehladio	sam	se.“	Vi	mislite	da	ste	se	prehladili

(Učitelj	se	smeje),	ali	to	nije	prehlada.	Ako	vam	se	karma	manifestuje	u	stomaku,	boleće	vas

stomak	i	mislićete:	„O,	bože,	mora	da	je	zbog	nečeg	što	sam	pojeo“.	(Učitelj	se	smeje)	Ali	nije.

To	 je	 proizvela	 karma,	 koja	 je	 tamo	 poslata.	 Zašto	 je	 ona	 baš	 tu	 došla,	 od	 svih	 mesta?

Zapravo,	nije	da	je	morala	doći	baš	tu;	mogla	je	biti	poslata	na	neko	drugo	mesto.	Oni	je	tu

pošalju	kad	imate	neku	vrstu	vezanosti,	i	njihov	cilj	je	da	vam	pomognu	da	radite	na	tome.

Na	 primer,	 recimo	 da	 ste	 pre	 ulaska	 u	 praksu	 imali	 tešku	 bolest,	 od	 koje	 ste,	 na	 svoje

zadovoljstvo,	ozdravili	vežbajući.	Ali	s	vremena	na	vreme	bi	se	mogla	javiti	misao:	„Ranije	sam

imao	 ozbiljnu	 bolest,	 ali	 verovatno	 se	 neće	 povratiti.“	 U	 toj	 misli	 sadrži	 se	 ideja	 da	 se

„verovatno	neće	povratiti“.	Vi	ste	zapravo	zabrinuti,	mada	na	površini	mislite	da	ste	dobro.

Stare	sile	koriste	ovo	čim	ugledaju:	„Šta	je	ovo?“	(Učitelj	se	osmehuje)	Nije	li	to	način	kako	će

reagovati?	 Svojevremeno,	 kad	 su	 progonili	 sledbenike	 Isusa	 i	 Šakjamunija,	 to	 je	 bilo	 na

sličnim	osnovima,	s	tvrdnjom	da	im	„pomažu	u	duhovnom	razvoju“.	A	kad	vide	da	ste	i	dalje

pomalo	zabrinuti	zbog	bolesti,	oni	će	sačekati	dok	vam	se	ne	nakupi	karma	do	neke	mere,

spakovaće	je	i	baciti	je	na	tu	tačku	u	vašem	telu.	Na	ovo	ćete	možda	reagovati	uzvikom:	„O,

ne,	povratila	se!“	(Smeh)

Kao	duhovnim	praktikantima,	um	će	vam	biti	testiran	na	ovaj	način.	A	kad	se	to	desi,	to	će

biti	pravi	test	za	vas,	i	razotkriće	da	li	to	posmatrate	kao	praktikant,	ili	kao	obična	osoba.	Ako

posmatraš	 na	 ljudski	 način,	 onda	 će	 stare	 sile	misliti	 da	 je	 bolje	 da	 odeš	 u	 bolnicu,	 ili	 da

posetiš	lekara.	U	slučaju	ljudi	koji	nisu	bili	marljivi,	ili	koji	su	noviji	praktikanti,	u	obzir	treba

uzeti	dodatne	stvari.	Jer	kad	je	ravan	nečijeg	razmišljanja	neadekvatna,	što	znači	da	njegov

domen	 još	 uvek	nije	 tamo,	 a	 vi	 ipak	 insistirate	 da	mu	kažete:	 „To	nije	 bolest“,	 on	 zapravo

neće	biti	baš	ubeđen.	Njegov	misaoni	domen	 još	nije	dostigao	 taj	nivo,	pa	on	zbilja	veruje:

„To	 je	 bolest!“	U	 tom	 slučaju,	 on	 zaista	 treba	 da	 ide	 da	 se	 leči,	 jer	 kad	 stare	 sile	 testiraju

ljude,	 one	 se	 ne	 šale.	 One	 ozbiljno	 misle.	 Njihovo	 razmišljanje	 je:	 „Ne	 želim	 da	 postaneš

božanstvo.	 Jednom	kad	ugledam	 tvoje	 ljudsko	 razmišljanje,	 ja	 ću	 te	definitivno	 srušiti.	 Sad

kad	si	rekao	da	 je	to	bolest,	zaista	ću	učiniti	da	taj	deo	tvog	tela	 izgleda	baš	tako	–	sve	do

rentgenskog	snimka	i	rezultata	laboratorije.“

Mnogi	od	naših	ljudi	su	preminuli	iz	ovih	razloga.	Nije	li	to	nepravda?	A	ništa	se	nije	moglo

učiniti,	jer	nisu	bili	marljivi.	Neki	od	njih	jesu	bili	marljivi,	izuzev	po	tom	jednom	pitanju,	oni

jednostavno	nisu	mogli	da	se	oslobode	svoje	brige.	Znači	da	je	dosta	složeno.	Možda	su	bili

solidni	po	drugim	pitanjima,	 a	 samo	u	 toj	 jednoj	 stvari	nisu	bili	na	nivou.	Kao	što	znate,	u

duhovnoj	praksi	treba	postati	neko	„bez	propusta“.	Ako	imate	propust,	hoće	li	vam	oni	dati

da	 odete	 na	 Nebo?	 To	 je	 ono	 što	 se	 dešava.	 Mada	 su	 stare	 sile	 bića	 rođena	 u	 eri

Dezintegracije,	 i	 njihovi	 standardi	 su	 niži,	 svejedno	 su	 zahtevi	 različitih	 nivoa	 i	 dalje	 na

mestu,	 i	 vi	 morate	 biti	 slobodni	 od	 vezanosti	 –	 ili	 slobodni	 od	 vezanosti	 po	 njihovom

standardu.	Oni	će	insistirati:	„Moraš	zadovoljiti	naše	standarde.“
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Mnogi	praktikanti	oduvek	su	bili	dobri	u	projektima	učenika	Dafe,	i	oni	su	udvostručili	svoje

napore.	Ali	 takođe	 ima	puno	onih	koji	 su	napola	srca	radili	posao,	kao	da	više	nema	toliko

pritiska.	Ali	vi	treba	da	znate	da	vi	spašavate	živote,	i	to	je	ono	zbog	čega	sve	to	radite.	Zato

ne	 smete	 popuštati.	 Tako	 puno	 života	 čeka	 da	 ih	 spasite.	 Zbilja	 se	 divim	 nekim	 od

praktikanata	 koji	 rade	 na	 Dafa	 projektima,	 poput	 Minghui.org.	 Oni	 često	 ne	 mogu	 da	 se

priključe	 mnogim	 aktivnostima,	 kao	 što	 to	 čine	 ostali	 praktikanti.	 Oni	 često	 ne	 mogu	 da

učestvuju	 u	 drugim	 događajima	 ili	 aktivnostima	 koje	 organizuju	 učenici	 Dafe.	 Čak	 i	 kad

učestvuju,	oni	ne	mogu	razotkriti	gde	rade,	jer	ovo	su	jedinstvena	vremena,	na	kraju	krajeva.

Ostali	mogu	da	pričaju	o	tome	kako	su	reporteri	u	Epoch	Times,	ili	urednici	vesti	na	NTD	itd,

a	s	ovim	velikim	odgovornostima,	koje	učenici	Dafe	preuzimaju,	ide	neki	osećaj	časti.	Ali	oni

o	kojima	govorim,	ne	mogu	da	kažu	takve	stvari,	 i	moraju	čuvati	za	sebe	čak	 i	sjajne	stvari

koje	su	možda	postigli.	Možda	to	ne	bi	bilo	ništa	naročito	da	traje	dan	ili	dva,	ili	čak	godinu	ili

dve.	Ali	već	je	prošlo	20	godina.	(Aplauz)	Puno	je,	zapravo,	praktikanata	koji	su	u	tišini	radili

na	projektima	učenika	Dafe	ili	drugim	stvarima,	i	svi	oni	su	zbilja	izuzetni.	U	očima	bogova,	vi

ste	posebni.	Jednostavno	se	divim	takvim	ljudima.	(Aplauz)

Usput	 ću	 reći	 par	 reči	 o	 Shen	 Yun.	 Kao	 što	 vidite,	 da	 bi	 Shen	 Yun	 imao	 veliko	 dejstvo	 u

spašavanju	 ljudi,	on	mora	biti	 lider	na	svom	polju	u	svakom	smislu;	mora	biti	superioran	u

tehničkom	smislu,	toliko	da	drugi	to	ne	mogu	dostići.	Mi	moramo	dostići	ono	što	drugi	nisu,

ili	ne	mogu.	I	samo	kad	smo	bolji	od	drugih	u	svakom	aspektu,	možemo	imati	veće	dejstvo	i

privući	puno	gledalaca.	Ne	bismo	mogli	toliko	postići	da	da	samo	proforme	radimo	stvari.

Negde	u	 vreme	kad	 je	 Shen	Yun	kretao,	 kao	 što	 ste	 svesni	 i	 kao	 što	 sam	 ranije	 pominjao,

praktikanti	koji	su	tada	u	njemu	učestvovali,	nisu	baš	dobro	sarađivali	među	sobom.	Ja	sam

pratio	reakcije	publike,	i	čuo	sam	svakojake	primedbe.	Kvalitet	naših	plesnih	numera	nije	bio

tako	dobar	 i	neki	gledaoci	 su	govorili	 stvari	u	 stilu:	 „Oh,	ovo	nije	baš	dobro.“	Loše	 sam	se

osećao	 kad	 bih	 to	 čuo.	 Učenici	 Dafe	 su	 svim	 srcem	 radili	 na	 tome.	 Ali	 šta	 se	 još	 moglo

učiniti?	 Oni	 su	 se	 već	 puno	 trudili,	 iako	 nisu	 baš	 dobro	 sarađivali	 među	 sobom.	 Jesu	 bili

uložili	puno	truda.	I	tako	sam	kasnije	odlučio	da	se	umešam	i	povedem	ovaj	napor,	usmerim

ih,	pomognem	da	se	razviju,	i	vidim	kako	će	ići.	Ali	jednom	kad	sam	preuzeo	vodeću	ulogu,

više	mi	nije	bilo	moguće	da	je	predam	nekom	drugom,	jer	niko	ne	bi	mogao	ono	što	ja	mogu.

Shen	Yun	je	u	svakom	pogledu	izuzetan.	Po	mnogo	čemu,	ostale	plesačke	trupe	nemaju	ono

što	mi	imamo.	Mi	ih	prevazilazimo	po	pitanju	tehnike,	standarda	kvaliteta,	i	ličnog	pristupa.

A	pored	ovog,	budući	da	naši	članovi	vode	duhovni	život,	ono	što	oni	rade,	često	 ima	veće

dejstvo.	 A	 zašto	 ovako	 radimo?	 Jer	 je	 to	 potrebno	 za	 spašavanje	 ljudi.	 Naravno,	 moramo

osigurati	konkretne	rezultate	u	spašavanju	ljudi.	U	svakoj	predstavi,	preko	90%	od	hiljadu,	ili

dve	hiljade	prisutnih	ljudi,	totalno	promeni	način	razmišljanja,	i	shvati	mnoge	stvari.	(Aplauz)

Oni	dolaze	do	saznanja	kakvi	su	 ljudi	učenici	Dafe,	da	 je	njihova	vera	 ispravna,	 i	zašto	KPK

progoni	 učenike	Dafe.	 Sve	 režimske	 laži	 bivaju	 razvejane	 posle	 onog	 što	 vide,	 posle	 samo

jedne	predstave,	bez	reči.	 (Aplauz)	Ljudi	sve	shvate	bez	da	se	 izgovori	makar	 jedna	reč,	ne

računajući	 uvod	 voditelja	 programa.	 Kad	 bi	 se	 koristili	 drugi	 načini	 da	 se	 jasno	 objasne
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činjenice,	bilo	bi	teško	to	uraditi	tako	temeljno,	čak	i	posle	puno	priče	i	objašnjavanja.

Osim	toga,	sve	se	postiže	u	jednom	koraku.	Neki	ljudi	žele	da	nauče	Falun	Gong	pošto	vide

predstavu;	neki	 iskažu	svoje	 razumevanje	za	ono	što	mi	 radimo;	a	neki	čak	 ispričaju	da	su

videli	 prava	 božanstva,	 nebeska	 bića	 na	 sceni.	 Znači	 da	 je	 dejstvo	 ogromno.	 Sa	 6	 trupa	 i

prosečno	 1.500	 gledalaca	 po	 predstavi,	 znači	 da	 smo	 na	 ovogodišnjoj	 turneji	 doprli	 do

ukupno	milion	ljudi.	(Srdačan	aplauz)	Milion,	milion	ljudi	u	publici.	Možete	videti	kolika	je	to

sila	za	 spašavanje	 ljudi.	Uticaj	Shen	Yun	nastavlja	da	 raste,	 ili	 rečima	običnih	 ljudi,	njihovo

tržište	nastavlja	da	raste,	a	potražnja	premašuje	ponudu.	Zato	ćemo	ove	godine	oformiti	još

jednu	 trupu.	 (Učitelj	 se	 osmehuje,	 oduševljen	 aplauz)	 Kako	 god	 KPK	 pokuša	 da	 nas	 omete,

uzalud	je.	Ostaci	mašinerije	za	progon	učenika	Dafe	i	dalje	rade.	Ona	ne	može	da	stoji.	Ali	u

ovom	času,	oni	ništa	naročito	ne	mogu	postići,	jer	svet	je	sada	dobro	upoznat	sa	Shen	Yun.

U	 svom	 poslovnom	 modelu,	 Shen	 Yun	 se	 nije	 oslanjao	 na	 medijsku	 promociju.	 Znate	 da

svojevremeno	kad	sam	širio	Fa,	nijedan	medij	nije	pomagao	u	promociji.	Širen	je	od	čoveka

do	 čoveka,	 od	 usta	 do	 usta.	Usmena	 reč	 brzo	 putuje.	 Isto	 danas	 važi	 za	 Shen	 Yun.	 Snaga

proizvoda	Shen	Yuna	donela	mu	je	svetsko	priznanje:	zbog	toga	ljudi	imaju	visoko	mišljenje	o

njemu.	 Ljudi	 o	njemu	pričaju	u	 javnosti,	 kao	 i	 kod	 kuće,	 sa	 svojom	porodicom,	 i	 ova	 vrsta

širenja	 je	 istinska.	Kad	kažeš	svojim	prijateljima	da	 je	nešto	dobro,	oni	će	znati	da	to	zbilja

misliš.	 Isto	 važi	 za	 ono	 što	 kažeš	 svojoj	 familiji.	 Ljudi	 veruju	 u	 ono	 što	 im	 se	 kaže,	 dok

reklama	ne	može	postići	takav	efekat.	Zato	broj	ljudi	koji	žele	da	vide	Shen	Yun	nastavlja	da

raste.	 U	 nekoliko	 slučajeva	 otkazivanja	 predstave,	 neko	 ko	 je	 kupio	 ulaznice,	 pa	 je	 onda

morao	da	 ih	vrati	na	blagajni,	 imao	 je	 suze	u	očima.	A	zašto	 je	 tako?	 Jer	mnogi	 ljudi	znaju

koliko	je	predstava	dobra,	i	ljudi	kroz	privatne	razgovore	razmenjuju	dobra	iskustva	o	Shen

Yun.	A	iz	onog	što	neki	ljudi	kažu,	možemo	videti	da	oni	zbilja	shvataju	šta	Shen	Yun	radi.	I

zapazili	smo	da	su	tokom	poslednjih	nekoliko	godina	ljudi	stekli	još	bolju	predstavu	o	onom

što	Shen	Yun	radi.	To	je	upravo	ono	što	želimo	da	vidimo.

Mnogi	 ljudi	 u	 istoriji,	 koji	 su	 širili	 istinsku	 veru,	 stradali	 su	 u	 progonu.	 Kad	 se	 ukorenjena

verovanja	ljudskih	bića	ospore,	ili	kad	im	se	učini	da	im	je	nešto	pretnja,	oni	će	reagovati	na

ljudski	način.	Shen	Yun	 je	na	 izgled	samo	predstava,	 i	od	svakog	zavisi	da	 li	će	želeti	da	 je

vidi.	 I	nije	besplatna,	 ljudi	moraju	potrošiti	novac	da	 je	vide,	 i	 to	dosta	novca.	Ljudi	dolaze

svojom	slobodnom	voljom,	a	oni	koji	ne	žele	da	je	vide	ne	moraju	kupovati	ulaznice.	Znači	da

ne	bi	trebalo	da	bude	problema.	Mi	samo	igramo	predstavu.	Ali	to	je	nešto	na	šta	su	svi	životi

čekali.	Niko	ne	bi	pomislio	da	bi	se	ovakav	pristup	mogao	upotrebiti	za	spašavanje	živih	bića.

Ali	to	je	zato	što	je	svet	postao	ovakav	kakav	je,	i	bilo	je	puno	neugodnih	lekcija	u	istoriji.	Šta

god	bio	 slučaj,	učenici	Dafe,	mi	pokušavamo	da	pronađemo	načine	za	 spašavanje	 ljudi,	 i	 o

tome	se	radi.

Kao	što	sam	rekao,	KPK	ponestaju	trikovi	koje	bi	iskoristila	da	nam	napravi	probleme.	Čak	su

glumili	praktikante	 i	pričali	neke	besmislice.	Direktor	 jednog	pozorišta	 jednom	nam	 je	čak

pokazao	pismo	koje	je	dobio	od	KPK.	Bilo	mu	je	zabavno	i	rekao	je	da	su	upotrebili	sve	vrste
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šema,	 čega	 su	 svi	 svesni.	 Što	 se	 tiče	 podmićivanja	 novcem,	 njima	 ponestaje	 para.	 Prosto

rečeno,	sada	nas	više	ne	mogu	blokirati,	čak	ni	novcem.	Jer	ljudi	znaju	–	znaju	da	je	Shen	Yun

dobar	–	 i	žele	da	ga	vide.	Ponekad	sam	se	šalio	da	ako	negde	prodaja	karata	ne	 ide	dobro,

zašto	ne	pozvati	Kinesku	ambasadu	ili	konzulat?	(Smeh)	Reći	im	da	dolazi	Shen	Yun,	i	da	bi

možda	trebalo	da	preduzmu	stvari.	(Smeh)	Ideja	je	da	čim	KPK	krene	u	propagandu,	pokuša

da	poremeti	stvari,	ili	pokuša	da	objavi	neki	članak	o	tome	–	svi	će	odjednom	znati	da	Shen

Yun	stiže,	i	brzo	će	doći	da	vide.	(Aplauz)

Danas	 nam	 preostaje	 još	 malo	 vremena,	 pa	 ću	 vam	 odgovoriti	 na	 neka	 pitanja.	 (Aplauz)

Možete	proslediti	pitanja.

Pitanje:	 Dafa	 se	 širi	 27	 godina.	 U	 uvodnoj	 plesačkoj	 tački	 ovogodišnje	 predstave	 Shen	 Yun,

Učitelj	je	rekao:	„Sledite	me	u	silasku	na	Zemlju,	dok	Fa	ispravlja	ljudski	svet.“	Znači	li	to	da	je

ispravljanje	ljudskog	sveta	od	strane	Fa	ušlo	u	novu	fazu?

Učitelj:	 	 Predstava	 je,	 naravno,	 samo	 predstava.	 Ali	 sagledavajući	 postojeću	 situaciju,	 svi

shvatate	 da	 će	 se	 ispravljanje	 ljudskog	 sveta	 od	 strane	 Fa	 uskoro	 desiti.	 (Publika

aplaudira)	Dok	Shen	Yun	bude	nastavljao	da	igra,	 ljudi	će	znati	šta	ta	trupa	zbilja	radi.	Dok

ste	imali	paradu	u	Njujorku,	neko	ko	je	stajao	na	ulici	je	upitao:	„O	čemu	se	ovde	radi?“	Znate

li	 šta	mu	 je	 odgovorio	 neko	 ko	 je	 stajao	 u	 gomili	 posmatrača?	On	 je	 bio	 sasvim	 prosečan

čovek,	ali	rekao	je:	„Oni	spašavaju	svet.“	(Publika	aplaudira)

Pitanje:	 Sredina	 je	 sada	 relaksiranija	 nego	 ranije.	 Neki	 učenici	 ne	 poklanjaju	 puno	 pažnje

svojoj	kultivaciji	i	objašnjavanju	istine	kao	ranije,	i	ulažu	puno	energije	u	regularan	posao,	ili

svakodnevni	život.	Šta	da	uradimo	da	bismo	pomogli	da	pokrenemo	jedni	druge	i	održimo	da

svi	ostanu	marljivi?

Učitelj:	 	 Tri	 stvari	 koje	 učenici	 treba	 da	 rade	 su	 sasvim	 jasne.	 Radite	 li	 ih?	 Ako	 ne,	 onda

napred	 i	 pozabavite	 se	 njima.	 Nemojte	 misliti	 da	 su	 punktovi	 za	 objašnjavanje	 istine

rezervisani	isključivo	za	starije	gospođe.	Osim	toga,	dok	god	to	želite,	zapravo	je	puno	stvari

koje	možete	 raditi.	 Postoje	 stvari	 koje	možete	 raditi	u	 sopstvenoj	 sredini;	na	primer,	 čak	 i

ako	samo	objavite	nekoliko	članaka	na	internetu,	to	će	imati	dejstvo.	Kao	učenici	Dafe,	treba

da	znate	šta	vam	je	činiti.

Pitanje:	Ove	godine	obeležava	se	20.	godina	Minghui	sajta.	Učenici	Dafe	koji	rade	za	Minghui,

20	 godina	 slede	Učitelja	 u	 Fa-ispravljanju,	 i	 to	 je	 za	 nas	 posebna	 privilegija	 i	 čast.	U	 ovom

procesu,	 Dafa	 nas	 je	 čeličila,	 čistila	 i	 na	 kraju	 brusila,	 i	 mi	 smo	 se	 probili	 kroz	 teškoće	 i

iskušenja.	Svaki	učenik	koji	se	posvetio	ovom	poslu,	oseća	da	je	nagrada	mnogo	veća	od	žrtve.

U	poslednjih	nekoliko	godina,	broj	čestitki	koje	Minghui	dobija	na	Dan	Falun	Dafe	porastao	je

sa	 10.000	 na	 preko	 20.000.	 Oko	 Nove	 Godine	 i	 drugih	 praznika,	 obično	 smo	 zauzeti

sortiranjem	 i	 objavom	 čestitki	 drugih	 ljudi,	 pa	 retko	 imamo	 priliku	 da	 iskažemo	 svoje

sopstvene	želje.	Povodom	20.	godišnjice,	hteli	bismo	da	iskažemo	svoju	zahvalnost	Učitelju	što

ima	milost	i	što	nas	spašava	time	što	nam	je	poverio	tako	svetu	misiju,	i	što	nam	pomaže	da	se
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sasvim	razvijemo.	(Učitelj	se	osmehuje,	publika	aplaudira)

20	godina	je	prošlo	i	neki	od	naših	saradnika	su	već	u	osamdesetim	godinama	života	(Učitelj:
Zbilja,	oni	su	ostarili.),	a	oni	koji	su	bili	mladi,	sada	su	sredovečni.	Hteli	bismo	upitati	Učitelja

kada	 će	 mlađa	 generacija	 učenika	 Dafe	 krenuti	 našim	 stopama	 i	 poneti	 odgovornost	 za

zadatke	Minghui,	kao	što	smo	mi	to	svojevremeno	učinili.

Učitelj:		Izgleda	da	mlađi	ljudi	imaju	nerealno	velike	životne	ambicije,	pa	im	je	možda	teško

da	se	skrase	u	onom	što	rade.	Vi	 ste	učenici	Dafe,	pa	šta	god	preduzimali,	 treba	da	radite

solidno	 i	 odgovorno,	 pošto	 ste	 kultivatori.	 Ranije	 se	 moglo	 uspeti	 u	 kultivaciji	 božanstva

samo	sedenjem	pred	zidom	i	meditacijom	dugom	devet	godina.	Ne	radeći	ništa	drugo,	samo

sedenjem	 pred	 zidom	moglo	 se	 uspešno	 odgajiti	 božansko	 biće.	 Mada	 pitanje	 spašavanja

ljudi	može	 proizvesti	 da	 se	 neko	 oseća	 pomalo	 usamljeno,	 vi	 barem	nešto	 radite.	 (Publika

aplaudira)

Pitanje:	Neki	 učenici	 su	 se	nekoliko	 godina	 kultivisali	 u	Dafi,	 a	 kasnije	 su	prešli	 u	 budizam.

Hoće	li	u	budućnosti	biti	još	prilika	za	takve	ljude?

Učitelj:	 	 Biće	 ih.	 Sve	 dok	 neko	 ne	 pređe	 na	 stranu	 zla,	 i	 dalje	 postoji	 prilika.	 (Publika
aplaudira)	Hoću	da	kažem	da	ako	si	učenik	Dafe,	onda	ti	nije	preostalo	puno	prilika.	Vreme

koje	 imaju	učenici	Dafe	 je	vrlo	kratko,	 jer	 jednom	kad	se	ovo	završi,	više	neće	biti	nikakvih

prilika.

Pitanje:	Nekoliko	pojedinaca,	koji	tvrde	da	su	učenici,	koriste	se	sudskim	tužbama	i	prete	našoj

Dafa	 asocijaciji,	 sajtu	 Minghui.org	 i	 nekim	 drugim	 našim	 projektima,	 koristeći	 zakonska

sredstva	običnih	ljudi.

Učitelj:	 	 Da	 vam	kažem,	 onaj	 ko	 radi	 takve	 stvari,	 koje	 god	 opravdanje	 da	 ima,	 on	 obavlja

đavolji	posao!	Svi	učenici	Dafe	 se	muče	 i	 svi	 se	bore	protiv	progona	 i	 spašavaju	 ljude,	 a	 vi

pravite	 smetnje	 i	prepreke	unutar	grupe	učenika	Dafe?	Znate	 li	 koliko	 je	 to	ozbiljan	greh?

Tvrdite	 da	 ste	 kultivatori,	 a	 napadate	 kultivaciju	 koristeći	 zakone	 običnih	 ljudi.	 Zakoni

običnih	 ljudi	 su	 namenjeni	 običnim	 ljudima	 da	 rešavaju	 probleme	 s	 običnim	 ljudima.	 Ako

umesto	 da	 razrešite	 vezanosti	 koje	 imate	 i	 dobro	 se	 kultivišete,	 pribegavate	 zakonskim

sredstvima	 da	 biste	 sebe	 opravdali	 u	 neotklanjanju	 tih	 vezanosti,	 onda	 obavljate	 đavolji

posao.	 Bez	 obzira	 ko	 to	 bio,	 svako	 ko	 želi	 da	 tuži	 na	 sudu	 projekte	 učenika	 Dafe,	 Dafa

asocijaciju,	 ili	 bilo	koju	osobu	 ili	 bilo	 šta	 što	 ima	veze	 sa	 spašavanjem	 ljudi	 ili	 kultivacijom,

odmah	neka	 stane	 s	 tim!	 Ponestaje	 šansi,	 i	 takođe	 ponestaje	 prilika.	 I	morate	 nadoknaditi

gubitke	koje	ste	prouzrokovali!	(Publika	aplaudira)

Neki	ljudi	su	čak	koristili	staru	kinesku	izreku	„počistiti	zle	ministre	bliske	caru“.	Jesam	li	ja

običan	čovek?	Ja	sam	vaš	šifu,	vaš	Učitelj.	Ima	li	ičeg	što	ja	ne	znam?	Ima	li	ičeg	što	ne	umem

da	rešim?	Jeste	li	mi	vi	potrebni	da	„čistite“	za	mene?	I	jeste	li	vredni	toga?	Kako	možete	reći

tako	 nešto?	 Ja	 spašavam	 vas!	 Pokušavate	 li	 vi	 spasiti	mene?!	 Jednom	 kad	 ode	 demonskim
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putem,	čovek	će	se	svašta	usuditi	da	kaže.

Učitelj	vam	daje	šansu,	pa	požurite	 i	odmah	nadoknadite	štetu	koju	ste	napravili.	Ali	nema

puno	vremena,	pa	budite	hitri!	Stare	sile	se	očajnički	hvataju	za	vas,	prouzrokujući	da	budete

iracionalni	i	tako	tvrdoglavi	u	onom	što	radite.

Pitanje:	Informacione	tehnologije	zauzimaju	sve	značajniju	ulogu	u	ljudskom	društvu.	U	Kini

se	 postavlja	 sve	 više	 i	 više	 kamera	 za	 nadzor.	 Povrh	 toga,	 postoji	 prepoznavanje	 lica,

prepoznavanje	pokreta	itd,	i	vrši	se	svaka	potrebna	analiza	podataka.	Da	li	se	učenici	Dafe	koji

dele	flajere	i	objašnjavaju	istinu	susreću	sa	još	većim	bezbednosnim	problemima?	Ili	za	to	ne	bi

trebalo	da	se	brinu?

Učitelj:	 	Učenici	Dafe	 imaju	svoje	načine.	Ako	ste	u	svemu	ispravni,	biće	malo	smetnji.	Sve

vreme	sam	govorio	da	ako	ispravno	idete	svojim	putem,	nećete	imati	problema.	Ako	radite

stvari	 s	 ljudskim	 vezanostima,	 iako	 radite	 stvari	 radi	Dafe,	 biće	 teško	 izbeći	 probleme.	 Ali

zaista	je	teško	zadovoljiti	takve	standarde,	tj.	potreban	nivo.	Ako	nemate	potreban	temelj,	to

će	zbilja	biti	teško	izvesti,	i	to	je	ono	kad	nastaju	problemi.

Ali	 ja	 mislim,	 s	 druge	 strane,	 svi	 znate	 da	 ljudi	 sveta	 smatraju	 da	 su	 proizvodi	 iz	 Kine

najgoreg	kvaliteta,	 je	li	tako?	Čuo	sam	da	na	1000	postavljenih	kamera,	500	ne	radi	(smeh	i

aplauz),	a	kad	jednu	poprave,	druga	se	pokvari.	Znači	da	postoji	loš	kvalitet	proizvoda,	povrh

nemarnog	 stava	 koji	 ljudi	 imaju	 dok	 rade	 stvari…	U	 svakom	 slučaju,	 sve	 što	 KPK	 uradi	 na

kraju	postane	skandal.	Zar	ne	pokušavaju	da	navedu	svet	da	koristi	njihovu	5G	tehnologiju?

Neće	dugo	proći	dok	svi	ne	budu	shvatili	koliko	je	loš	kvalitet	onog	što	oni	nude,	tako	da	oni

neće	daleko	dospeti.	Ljudi	će	ih	uskoro	napustiti.	(Publika	aplaudira)

Pitanje:	Kad	pomažemo	kolegama	praktikantima	koji	 pate	usled	 ozbiljne	 karma-bolesti,	 time

što	 se	 na	 primer,	 angažujemo	 u	 razmeni	 iskustava	 na	 dubljem	 nivou	 i	 čišćenja	 njihovog

dimenzionog	polja,	posle	toga	mi	sami	doživimo	teškoće,	poput	fizičkih	i	mentalnih	patnji,	ili

padnemo	 u	 zamke	 postavljene	 u	 drugim	 dimenzijama.	 Smatra	 li	 se	 ovo	 normalnom	 žrtvom,

koja	je	deo	pomoći,	ili	je	to	usled	nedostatka	naših	sposobnosti?

Učitelj:	 	Svi	 imaju	odgovornost	da	pomognu	učenicima	Dafe	da	prebrode	svoje	teškoće;	to

treba	uraditi.	Ali	ako	se	ta	osoba	sama	ne	promeni,	 i	sasvim	se	oslanja	na	pomoć	spolja,	to

nikako	 neće	 ići.	 Ako	 uz	 vašu	 pomoć,	 njene	 pozitivne,	 dobre	misli	 postanu	 sve	 jače	 i	 jače,

onda	će	vaša	pomoć	spolja	pomoći	da	se	postižu	sve	bolji	i	bolji	rezultati.	Tako	to	ide.

Pitanje:	 Prošlo	 je	 20	 godina,	 a	 jedna	 grupa	 učenika	 van	 Kine	 stalno	 insistira	 na	 tome	 da

Minghui	nije	pogodan	za	obične	ljude,	pa	stoga	odbija	da	promoviše	Minghui.	Među	učenicima

van	Kine,	Minghui	je	uvek	nailazio	na	dosta	otpora,	dok	je	unutar	Kine	njegov	značaj	priznat	i

potvrđen.	Sve	vreme	razmišljamo	kako	da	razrešimo	takva	pitanja.

Učitelj:	 	 Naravno	 da	 je	 deo	 sadržaja	 Minghui	 namenjen	 kultivatorima	 i	 njihovoj	 razmeni

iskustava,	a	oni	čiji	nivo	dotle	još	nije	stigao	ne	mogu	to	da	shvate.	Ali	neki	članci	se	mogu
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podeliti	sa	ne-praktikantima.	Ali	naravno,	uvek	ima	ljudi	koji	komplikuju	stvari	više	nego	što

je	neophodno.	Mada	Minghui	jeste	forum	za	kultivatore,	koji	govori	o	tome	kako	kultivatori

popravljaju	svoj	šinšing,	neki	obični	ljudi	to	mogu	razumeti.

Ljudi	u	ovom	društvu	su	različitih	kalibara.	Postoje	razlike	čak	i	među	običnim	ljudima	koje

vidite	 kako	 hodaju	 ulicom.	Moral	 nekih	 ljudi	 je	 viši,	 i	 oni	 drugačije	 gledaju	 na	 stvari.	 Neki

imaju	još	viši	moral,	pa	još	drugačije	gledaju	na	stvari.	Neki	ljudi	imaju	posebne	sposobnosti,

a	u	nekim	slučajevima	čak	imaju	izuzetne	sposobnosti.	Puno	je	takvih	ljudi,	i	oni	čak	stižu	iz

raznih	 sfera	 društva.	 Ljudi	 s	 takvim	 sposobnostima,	 oni	 s	 istom	 vrstom	 sposobnosti,	 su	 u

međusobnom	kontaktu;	 a	 oni	 sa	 još	 višim	 su	 u	 posebnoj	 ligi.	 Svi	 oni	 imaju	 sposobnost	 da

međusobno	 kontaktiraju.	 Ovo	 ljudsko	 društvo	 nije	 tako	 prosto	 kao	 što	 ljudi	 zamišljaju.

Nemojte	gledati	na	ljudsko	društvo	s	krutim	predubeđenjima.

Pitanje:	Moje	 kultivaciono	 stanje	 ima	 uspone	 i	 padove.	 Ponekad	 sam	 vezan	 za	 stvari	 poput

surfovanja	internetom,	igranja	video	igara,	 igranja	s	mobilnim	telefonom,	što	me	zadržava	u

kultivaciji.	Kako	da	se	bolje	kontrolišem	i	ostanem	marljiv?

Učitelj:		Ljudi	kažu	da	biti	zavisnik…	Da	vam	kažem	šta	je	zavisnost.	U	medicini	se	veruje	da

zavisnost	nastaje	onda	kad	se	stimuliše	deo	nervnog	sistema	zadužen	za	zavisnost,	i	razvije

do	 određenog	 stepena.	 To	 zapravo	 nije	 tačno.	 Nego	 šta	 je?	 Vremenom	 se	 ta	 supstanca

zavisnosti	 nakuplja	 i	 oformljuje	 u	 telu	 identičnu	 verziju	 tebe,	 koja	 te	 kontroliše.	 Pošto	 je

sačinjena	 od	 jake	 vezanosti,	 a	 ima	 tvoj	 izgled,	 ona	 ima	 jednako	 snažnu	 potrebu	 da	 te

kontroliše;	na	kraju	krajeva,	nastala	je	od	jake	vezanosti.

Ovo	 važi	 i	 za	 zavisnike	od	droge.	Neki	 ljudi	 kažu	da	 rekreativna	upotreba	droge	nije	ništa

posebno,	 da	 je	 to	 bezopasno.	 Naravno,	 ljudi	 se	 vrlo	 dobro	 osećaju	 kad	 probaju.	 Nema

očiglednog	 problema.	 Hoćemo	 li	 još	 jednom?	 Onda	 njihova	 samo-kontrola	 počinje	 da	 se

urušava.	Zašto?	Kad	se	udahne	ta	supstanca,	ona	formira	vrlo	tananu,	slabašnu	verziju	tebe.

Dovoljno	 je	 jednom	 udahnuti,	 jer	 je	 veoma	 otrovna.	 Kad	 je	 drugi	 put	 udahneš,	 taj	 tanak,

slabašan	sloj	„tebe“	postaje	gušći.	Svaki	dalji	udah	će	ga	činiti	sve	gušćim,	pa	tako	on	postaje

sve	 jači	 i	čvršći.	 Imaće	kompletan	sastav	 i	strukturu	tvog	tela,	uključujući	tu	 i	 tvoj	um,	 i	 to

predstavlja	 tvoje	 demonsko	 „ja“,	 sasvim	 proizvedeno	 drogom.	 Naravno,	 ono	 možda	 neće

ništa	drugo	raditi	sem	što	čezne	za	drogom.	Ne	može	podneti	da	bude	bez	nje.	I	šta	će	onda

biti?	Kao	što	možete	zamisliti,	ako	prestanete	da	uzimate	drogu,	postajaće	sve	slabije,	što	je

rezultat	telesnih	metaboličkih	procesa,	dok	na	kraju	ne	umre.	Pošto	ne	želi	da	umre,	ono	te

primorava	da	ponovo	uzmeš	drogu	i	ojačaš	ga.

Isti	efekat	ima	nepotrebno	sedenje	pred	kompjuterom,	ili	igranje	video	igara;	to	je	ista	ideja.

Ako	želiš	da	prestaneš,	ta	stvar	neće	to	želeti	 jer	bi	tada	umrla.	Zato	će	učiniti	sve	što	 je	u

njenoj	 moći	 da	 se	 baviš	 tim	 stvarima.	 A	 ako	 to	 ne	 želiš,	 ometaće	 tvoj	 rad	 ili	 učenje,

prouzrokujući	da	tvoj	um	čezne	za	tim.	Ako	odbiješ,	mogla	bi	te	čak	naterati	na	to	u	tvojim

snovima.
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Zanimljivo	mi	je	koliko	čoveka	lako	kontrolišu	strana	bića.	Ljudsko	fizičko	telo	je	samo	jedna

posuda	 sačinjena	 od	hrane	 koju	 je	 čovek	pojeo,	 koje	 se	 nasledi	 od	 roditelja.	Ono	 raste	 od

ishrane,	ali	 je	vrlo	slabo,	 jer	ga	bilo	ko	 i	bilo	šta	može	kontrolisati.	Sve	stvari	oformljene	u

drugim	dimenzijama	imaju	inteligenciju.	Mada	su	to	možda	bića	na	niskom	nivou,	ona	i	dalje

imaju	moć	da	kontrolišu	ljude	jer	ljudsko	telo	je	slabo.

Pitanje:	Desetine	hiljada	turista	iz	Kine,	svaki	dan	dolaze	na	naš	punkt	za	objašnjavanje	istine.

Nemamo	dovoljno	ljudstva	da	proširimo	svest	među	njima.	A	kolege	praktikanti	u	našoj	oblasti

izgleda	da	ne	shvataju	koliko	je	to	važno,	a	neki	čak	kažu	da	ne	treba	da	širimo	svest.	Neki	ne

objašnjavaju	 istinu	 čak	 ni	 kad	 su	 prisutni	 na	 punktovima,	 već	 uče	 Fa	 ili	 se	 bave	 svojim

telefonima.	Stari	učenici	retko	dolaze	na	punktove	da	objašnjavaju	istinu.

Učitelj:	 	 Pa,	 Fa-ispravljanje	 nije	 završeno,	 pa	 nisu	 završene	 ni	 tri	 stvari	 koje	 učenici	 Dafe
rade.	Šta	hoćete	da	kažete	sa	„gotovo	je“	ili	„nema	potrebe	za	širenjem	svesti“?	Toliko	bića

čeka	da	bude	spašeno,	kako	može	biti	prihvatljivo	da	se	ne	objašnjava	 istina?	Čak	 i	 ja	vam

pomažem	u	tome!	Spašavanje	običnih	ljudi	je	trebalo	da	bude	vaša	odgovornost.	[Trebalo	je

biti	da]	ja	spašavam	vas,	a	vi	spašavate	njih.	Sada	vam	čak	ja	pomažem	u	tome.	Jesi	li	i	dalje

učenik	Dafe	 ako	 to	ne	 radiš?	Kako	 ćeš	 biti	 ocenjen	u	 finalnom	času	 kad	 sve	dugove	bude

trebalo	namiriti?	Tada	će	biti	prekasno	za	plakanje.

Pitanje:	 Naš	 medij	 objavljuje	 neke	 informacije	 koje	 obezbeđuju	 neotkriveni	 izvori,	 poput

političkih	 prognoza,	 ili	 uspona	 i	 padova	 političara.	 Ranije	 je	 naš	 medij	 verovao	 ovoj	 vrsti

„ekskluzivnih	 informacija“,	 koje	 su	 obezbeđivali	 agenti	 KPK,	 ali	 na	 kraju	 je	 to	 uticalo	 na

kredibilnost	novina.	Ovo	je	prouzrokovalo	da	nas	obični	ljudi	pogrešno	shvate,	misleći	da	nas

KPK	iskorišćava.

Učitelj:		Da,	stvari	su	dosta	komplikovane	u	Hong	Kongu,	pa	treba	da	budete	na	oprezu.	Na

osnovu	njegovog	ponašanja,	možete	 reći	 koliko	 se	dobro	neko	kultiviše,	 ili	 kakva	 je	osoba.

Samo	 ne	 dajte	 da	 se	 umešaju	 vaša	 ljudska	 osećanja.	 Ako	 s	 nekim	 imate	 dobar	 odnos,	 i

smatrate	 da	 je	 ta	 osoba	 zbilja	 dobra,	 tada	 dopuštate	 ljudskom	 načinu	 razmišljanja	 i

osećanjima	da	sude.	Svoj	sud	zasnivajte	na	Fa,	pa	ćete	znati	kakav	je	neko	zaista,	uključujući	i

njegovo	kultivaciono	stanje.

Pitanje:	Hteo	bih	da	pitam	kako	 to	da	 svaki	put	kad	se	u	Hong	Kongu	odigrava	neki	krupan

događaj,	neki	učenici	Dafe	koji	 iz	 inostranstva	dođu	da	učestvuju,	budu	vraćeni	sa	granice	 i

poslati	nazad.	U	poslednje	vreme,	honkonška	granična	policija	postala	je	više	zla.

Učitelj:	 	 Da,	 znam	 za	 te	 stvari	 i	 motrim	 na	 njih.	 Ali	 šta	 god	 se	 desi,	 to	 ni	 najmanje	 ne

umanjuje	to	koliko	su	učenici	Dafe	izuzetni.

Pitanje:	 Neki	 učenici	 sami	 formiraju	 grupe	 i	 idu	 u	 razne	 oblasti	 da	 promovišu	 Shen	 Yun	 i

pomognu	 tokom	 gostovanja	 predstava.	 Članovi	 tih	 grupa	 često	 imaju	 složenu	 pozadinu,	 a	 u

nekim	slučajevima,	njihova	pozadina	 je	nepoznata.	Većina	nema	preporuku	Dafa	asocijacije.
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Ti	učenici	su	imali	negativno	dejstvo	na	kultivacionu	sredinu	u	nekim	gradovima	gde	je	igrao

Shen	Yun.

Učitelj:	 	 Ne	 deluje	 mi	 to	 toliko	 ozbiljno.	 Mislim	 da	 treba	 ohrabriti	 ljude	 kad	 pro-aktivno

pokušavaju	da	pomognu	Dafa	projektima.	Ako	smatrate	da	neki	pojedinci	nisu	pogodni	za	tu

ulogu,	to	onda	treba	saopštiti	organizatoru.	A	ako	to	ne	ide,	popričajte	sa	menadžerom	trupe

Shen	Yun.	Te	stvari	nisu	velik	problem.

Pitanje:	The	Epoch	Times	je	sada	novina	koja	se	plaća.

Učitelj:		Čestitam!	(Smeh)	Honkonško	izdanje	Epoch	Times	se	prodaje	na	kioscima,	što	znači

da	je	njihovo	poslovanje	u	pozitivnom	ciklusu,	što	je	sjajno.

Pitanje:	…međutim,	 ja	 sam	čuo	da	 je	 situacija	vrlo	 loša.	Mislim	da	 je	 svrha	 izdavanja	Epoch

Times	da	se	širi	svest	i	spasu	ljudi.

Učitelj:	 	Nije	toliko	loše.	Čak	i	ako	se	proda	samo	stotinu	primeraka,	mislim	da	je	to	uspeh.

Nije	li	dobro	što	Epoch	Times	postaje	mejnstrim	medij?	Probajte	da	sagledate	krupan	plan.

Što	se	tiče	širenja	svesti,	ne	mora	Epoch	Times	biti	taj	koji	to	radi.	Mogu	to	i	drugi	mediji.	Ne

postoji	li	Vison	Times,	takođe?	Te	novine	možete	deliti	besplatno.	Puno	toga	se	može	učiniti

s	 izdanjima	 koja	 se	 ne	 prodaju	 na	 kioscima,	možete	 ih	 učiniti	 još	 boljim.	 U	 tim	medijima

možete	 objavljivati	 snažne	 priče,	 koje	 šire	 svest.	 Tu	 ću	 stati.	 Odobravam	 ovakav	 razvoj

događaja	s	novinama.

Pitanje:	Učitelj	priča	već	duže	od	sata.

Učitelj:		U	redu	je.	(Publika	aplaudira)	Ne	želim	da	vam	poremetim	pauzu	za	ručak.	Ovde	je

ostalo	još	puno	pitanja.	Hajde	da	više	ne	šaljete.

Pitanje:	KPK	se	infiltrirala	u	obrazovanje	i	medije	na	Zapadu,	prouzrokovavši	da	mnogi	ljudi

ovde,	 uključujući	 praktikante,	 imaju	 izopačena	 predubeđenja.	 Ovo	 otežava	 spašavanje	 živih

bića.

Učitelj:	 	Teškoće	postoje,	ali	nisu	toliko	ozbiljne.	Samo	 im	ukažite	na	stvari	koje	dolaze	od

komunizma.	Zar	nemamo	neke	praktikante	kojima	se	čini	da	nemaju	šta	da	rade?	Neka	idu

da	probaju	da	rade	na	ovom.

Pitanje:	Otkrio	 sam	da	 su	neki	 trgovci,	 koji	 su	obični	 ljudi,	 štampali	 žute	majice	 s	natpisom

„Falun	Dafa“	i	prodaju	ih	ljudima	koji	apliciraju	za	izbeglički	status,	a	ovi	ih	onda	nose	na	Dafa

aktivnostima.	Šta	da	radimo	s	tim	trgovcima?

Učitelj:	 	 U	 nekim	 zemljama	 gde	 dolaze	 imigranti,	 ovakve	 stvari	 ponekad	 mogu	 zavarati

službenike	za	imigraciju.	Ova	situacija	zbilja	postoji,	ali	vrlo	je	teško	rešiti	je.	Idite,	objasnite

istinu	 tim	trgovcima:	mada	ste	zaradili	novac,	 to	nije	puno,	a	učinili	 ste	nešto	najstrašnije.

Kažite	 im	koliko	 je	 to	ozbiljno.	Zapravo,	 iz	druge	perspektive,	 ako	svi	po	svetu	budu	nosili
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majice	„Falun	Dafa	je	dobra“,	neće	li	KPK	biti	prestrašena?	(Publika	aplaudira)

Pitanje:	U	ovom	času,	mnogi	praktikanti	imaju	velika	neslaganja	sa	nekim	od	Dafa	asocijacija,

tu	 ima	 i	 dosta	 ozbiljnih	neslaganja.	 Po	meni,	 zbilja	 postoje	 problemi	 s	Dafa	 asocijacijom,	na

koje	 učenici	 ukazuju,	 ali	 istovremeno	 je	 uloga	 Dafa	 asocijacije	 tokom	 Fa	 ispravljanja

nezamenjiva.	Kao	obični	učenici,	kako	da	se	postavimo	u	ovom	pitanju?

Učitelj:	 	Oni	koji	 su	upravo	stigli	 iz	Kine	vole	da	prave	ovakve	probleme.	Praktikanti	 izvan

Kine	imaju	svoj	način	kako	rade	stvari,	a	lokalne	Dafa	asocijacije	poslužile	su	da	vode	učenike

Dafe	kroz	najteža	vremena.	Oni	znaju	kako	se	stvari	rade	izvan	Kine	i	kako	da	obave	stvari,

što	 je	drugačije	od	onog	kako	ovi	zamišljaju!	Prestanite	s	pokušajima	da	orkestrirate	grupu

ljudi	 u	 protivljenju	Dafa	 asocijaciji.	Ne	 činite	 takve	 stvari!	Đavo	 se	 raduje	 kad	 radite	 takve

stvari.	 Dafa	 asocijacije	 usmeravaju,	 organizuju	 grupne	 aktivnosti,	 priređuju	 učenje	 Fa	 itd.

Nemojte	 ih	 izjednačavati	 s	 Učiteljem,	 ili	 očekivati	 od	 njih	 da	 budu	 božanska	 bića,	 koja	 su

okončala	kultivaciju	i	nemaju	nedostataka.	Oni	samo	igraju	ulogu	nekog	ko	sprovodi	stvari.

Ionako	treba	da	budete	pro-aktivni	u	tim	aktivnostima.	A	vi	se	večito	fokusirate	na	druge.

I	naravno,	kad	radite	te	stvari,	usled	kojih	članovi	Dafa	asocijacije	loše	izgledaju	i	osećaju	se

odbačeni,	budući	da	su	to	pojedinci	koji	se	kultivišu,	ako	se	pobude	njihova	ljudska	osećanja,

oni	 će	 pokušati	 da	 spasu	 svoj	 obraz,	 kako	 bi	 i	 dalje	 mogli	 voditi	 ljude.	 Tako	 će	 njihove

vezanosti	 možda	 biti	 isprovocirane.	 Što	 se	 gore	 prema	 njima	 ponašate,	 više	 će	 njihovih

vezanosti	isplivati.	U	tom	slučaju,	ne	nanosite	li	štetu	svojoj	sopstvenoj	zajednici?

Treba	da	znate	da	oni	nisu	bogovi,	to	nisu	ljudi	koji	su	završili	kultivaciju.	Oni	su	isti	kao	vi,

sem	što	im	je	Učitelj	dao	zadatke	i	zatražio	od	njih	da	ih	izvrše.	Večito	težite	izvan,	gledate

izvan.	Nemojte	donositi	ovamo	navike	iz	Kine!

Pitanje:	Dosta	 je	prošlo	otkad	 je	urednički	odbor	Minghui	objavio	uvodnik	„Šta	moraju	znati

svi	učenici	Dafe“.	Van	Kine	 i	dalje	 ima	učenika	koji	koriste	razna	opravdanja	da	nastave	da

koriste	 softver	 pod	 kontrolom	 KPK.	 Verujemo	 da	 svako	 obaveštenje	 ili	 zahtev	 uredničkog

odbora	 predstavlja	 test	 za	 praktikante,	 da	 iskorače	 iz	 ljudskosti.	Oni	 koji	 ne	mogu	 da	 slede,

pokazuju	da	ne	žele	da	se	otmu	iz	ljudskog	domena.

Učitelj:	 	 Svi	mobilni	 telefoni,	 kompjuteri	 i	 ostali	 elektronski	 uređaji	 koje	 nosite	 sa	 sobom,

uređaji	koji	se	povezuju	na	Internet,	služe	kao	prislušni	uređaji.	Nije	samo	zla	KPK	ta	koja	se

sve	više	zanima	za	učenike	Dafe.	Moram	vam	reći	da	raste	zanimanje	mnogih	zemalja	koje

vas	nadziru.	Možete	misliti	da	ste	običan	učenik	i	da	nikog	ne	zanimate,	ali	oni	snimaju	i	vaše

svakodnevne	 razgovore,	 uključujući	 kad	 idete	 u	 nabavku	 namirnica	 i	 kad	 se	 hranite,	 oni

analiziraju	sve	što	je	u	vezi	s	vama.	Jeste	li	svesni	na	koji	način	firme	analiziraju	komercijalne

podatke?	Zasniva	se	na	ovim	stvarima.	Samo	ako	sa	 sobom	nosite	mobilni	 telefon,	oni	već

puno	znaju	o	vama.

Pitanje:	 U	 Kini	 se	 nastavlja	 represija	 nad	 onim	 advokatima	 koji	 su	 dovoljno	 hrabri	 da	 štite
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zakonska	 prava	 i	 interese	 učenika	 Dafe.	 Onim	 kolegama	 praktikantima,	 koji	 su	 uhvaćeni	 i

progonjeni,	 teško	 je	 da	 pronađu	 advokata.	 Je	 li	 ova	 situacija	 posledica	 toga	 što	 se	 previše

oslanjamo	na	advokate?	Kako	da	rešimo	ovo?

Učitelj:		Rešite	onako	kako	mislite	da	je	najbolje.	Ako	vam	ja	kažem	šta	treba	da	uradite,	KPK

će	se	unapred	pripremiti	za	to.	Koristite	svoju	mudrost.

Pitanje:	Nedavno	je	učenik	doživeo	velike	teškoće	u	kultivaciji	i	morao	je	da	napusti	projekat	u

kom	 je	 radio.	 Drugi	 praktikanti	 već	 imaju	 puno	 odgovornosti	 i	 vrlo	 su	 zauzeti	 na	 svojim

projektima.	Iako	ponekad	žele	da	mu	pomognu	da	prebrodi	teškoću,	oni	nisu	u	mogućnosti	da

urade	 koliko	 bi	 želeli.	 Kako	 da	 dobro	 balansiramo	 stvari	 i	 više	 pomognemo	 kolegama

praktikantima?

Učitelj:		Sve	što	se	desi	u	kultivaciji	služi	vam	da	radite	na	sebi.	Kad	bih	vam	ja	odgovorio	na

pitanje	i	rekao	vam	šta	da	radite,	test	se	ne	bi	važio.	Mada	je	vrlo	teško	–	i	ja	to	vidim	-	nije	li

to	problem	koji	sami	morate	rešiti?	Nisu	negativni	svi	izazovi	na	koje	nailazite	u	odnosima	s

drugima;	oni	 imaju	 i	 pozitivne	aspekte.	Zar	 se	nećete	 složiti	 da	kad	 se	problem	desi,	 to	 je

prilika	za	vas	da	napredujete	u	kultivaciji	ispravnim	postupanjem?

Ponekad	će	koordinator	oblasti,	ili	vođa	projekta,	stalno	tražiti	da	me	sretne,	ali	ja	ne	želim

da	se	sretnem	s	njim.	Ponekad	će	koordinator	neke	oblasti	želeti	da	se	sretne	sa	mnom,	a	ja

bi	trebalo	da	se	sretnem	s	njim	zbog	toga	što	je	on	koordinator.	Ali	ponekad	mi	se	čini,	ako

ne	 pristanem	 da	 se	 sretnem	 s	 njim,	 to	 neće	 biti	 shvaćeno	 na	 pravi	 način,	 pošto	 je	 on

koordinator;	 a	 ako	 bi	 se	 sreo	 s	 njim	 –	 ja	 to	 zbilja	 ne	 želim.	 Znate	 li	 razlog?	 Jer	 čim	 se

sretnemo,	čim	ti	dam	odgovor	na	pitanja	koja	si	postavio,	test	više	ne	važi.	Ali	ako	bih	držao

usta	zatvorena	kad	se	sretnemo,	ni	to	ne	bi	imalo	smisla,	zar	ne?	Vi	ste	kultivatori,	na	kraju

krajeva,	i	ne	možete	mene,	svog	Učitelja,	večito	tretirati	kao	nadređenog	i	dolaziti	kod	mene

po	uputstva.	Ja	sam	zadužen	samo	za	vaš	duhovni	razvoj;	ja	nisam	vaš	šef.	Zbilja	sami	morate

otkriti	kako	da	prebrodite	bilo	koji	problem	koji	se	desi.	Pronalaziti	prava	rešenja	 i	aktivno

učestvovati	u	stvarima	je	deo	vašeg	duhovnog	putovanja,	i	postaće	vaša	moćna	vrlina.

Ono	na	čemu	radite	nije	 samo	po	sebi	kultivacija.	Bilo	da	 je	 to	 firma	koju	vodite,	 vaš	Dafa

projekat,	ili	šta	god	radili,	to	samo	po	sebi	nije	kultivacija.	Ono	što	nešto	čini	kultivacijom	je

stav	 koji	 zauzimate	 u	 svom	 radu,	 kako	 tretirate	 ta	 pitanja	 i	 kako	 rešavate	 te	 probleme

primenom	standarda	za	učenike	Dafe!	A	vi	mislite,	kad	nađete	da	vam	je	nešto	teško,	da	 je

bolje	upitati	mene	kako	da	postupite,	ili	biste	da	me	pitate	da	li	ste	postupili	kako	treba,	pa

na	 taj	 način	 i	 dalje	 hoćete	 da	 ja	 hodam	 tom	 etapom	 vašeg	 duhovnog	 putovanja,	 kojom	 vi

treba	da	idete.	Znači	da	u	slučajevima	poput	ovog,	kad	se	sretnem	s	vama,	dok	ste	vi	srećni

što	me	vidite,	istovremeno	ne	shvatate	da	se	ja	moram	pretvarati	da	sam	srećan,	kad	mi	to

zapravo	veoma	smeta.	(Učitelj	se	osmehuje)

Jer,	 kao	 što	 znate,	 duhovni	 napredak	 dešava	 se	 u	 neznanju;	 kad	 ne	 znaš	 da	 li	 si	 postupio

dobro	u	svojoj	kultivaciji,	 ili	nisi,	a	 ipak	moraš	da	produžiš	dalje,	a	tako	će	biti	sve	do	dana
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dok	se	 tvoja	kultivacija	u	potpunosti	ne	okonča.	 Jer	smatra	se	kultivacijom	samo	onda	kad

nisi	 sasvim	 siguran	 da	 li	 je	 nešto	 ispravno	 ili	 pogrešno,	 a	 ipak	 ideš	 napred	 na	 osnovu

sopstvene	procene.	Ako	od	mene	zatražiš	odgovor	i	dobiješ	ga,	onda	se	to	ne	važi.	I	neće	li

onda	biti	uzalud	to	što	si	uradio?	Ima	i	nekih	ljudi	koji	[opravdaju	želju	da	me	vide]	misleći:

„Ništa	neću	pitati,	biću	srećan	samo	da	vidim	Učitelja.“	Ali	čim	me	ugledate	i	 lakne	vam	po

nekom	pitanju,	onda	se	ono	što	radite,	ili	ste	uradili,	više	ne	važi.

Pošto	 ste	 učenici	 Dafe,	 zahtevi	 prema	 vama	 moraju	 biti	 visoki.	 Dok	 su	 ljudi	 u	 prošlosti

godinama	 sedeli	 i	 meditirali	 pred	 zidom,	 koga	 su	 imali	 da	 konsultuju?	 Mada	 su	 tu	 samo

sedeli,	njihov	um	uopšte	nije	besposlen,	 i	 svakojake	mentalne	 teškoće	bi	nastajale	da	bi	 se

videlo	kako	će	postupiti.	Nije	bilo	nikog	s	kim	bi	se	konsultovao.	Zahtevi	prema	vama	u	startu

su	 viši	 od	 ovog,	 budući	 da	 su	 oni	 težili	 individualnom	 ispunjenju,	 dok	 vi	 nosite	 na	 svojim

plećima	ogromnu	odgovornost	spašavanja	živih	bića.	Vi	ste	učenici	Dafe,	nivoi	koje	dostižete

u	kultivaciji	su	mnogo	viši	od	njegovog,	pa	su	i	zahtevi	prema	vama	viši.	Znate	li	da	su	stare

sile	 svojevremeno	htele	 da	me	nateraju	 da	 odem	na	 Južni	 pol?	Nisu	 htele	 da	 se	 srećem	 s

vama,	i	nisu	želele	da	me	možete	pronaći.

Pitanje:	Ja	sam	koordinator	u	medijskom	projektu.	U	poslednje	vreme	nam	se	priključuje	puno

mladih	ljudi,	a	takođe	imamo	i	starijih.	Rade	vrlo	naporno,	ali	njihov	profesionalni	napredak	je

ograničen.	Treba	li…

Učitelj:	 	Čak	me	pitate	 stvari	u	vezi	posla.	 (Učitelj	 se	 smeje)	Stvarno	me	 tretirate	kao	svog

šefa.

Pitanje:	Šta	učenici	da	urade	da	bi	maksimalno	olakšali	vaše	breme?

Učitelj:	 	O	ovom	ne	treba	da	brinete.	To	nije	nešto	za	šta	 je	bilo	ko	od	vas	sposoban.	Vi	tu

ništa	ne	možete,	čak	vam	ništa	ne	mogu	reći	o	stvarima	s	kojima	se	ja	suočavam.	Rekao	sam

ranije:	„Usamljeno	je	biti	na	visokim	mestima.“	Mada	to	nije	nešto	što	biste	mogli	zamisliti	-

kao	nešto	 što	 visoki	 zvaničnik	 proživljava,	 kad	nema	kome	da	 se	poveri,	 i	 kad	u	najgorem

slučaju	može	osećati	malo	usamljenosti.	Ja	moram	da	snosim	ogroman	pritisak,	kao	i	teškoće

svih	živih	bića.	(Aplauz)

Pitanje:	U	našim	analitičkim	člancima,	kako	da	se	odnosimo	prema	nekim	temama	u	vezi	sa

sadašnjim	režimom	i	trgovinskim	ratom	između	Kine	i	Amerike?

Učitelj:	 	 Zla	 KPK	 progoni	 Falun	 Gong,	 zar	 ne?	 Razotkrijte	 je	 i	 svima	 pričajte	 o	 užasnim,

groznim	 stvarima	 koje	 je	 učinila.	 Svi	 metodi	 koje	 razbojnički	 režim	 zle	 Partije	 koristi	 su

nelegitimni,	i	ona	je	izvor	svih	problema	u	društvu.	Niko	normalan	apsolutno	ne	bi	trebalo	da

se	poistovećuje	s	njom.

Pitanje:	 Kad	 se	 neki	 učenik	 susretne	 s	 problemima	 poput	 fizičkih	 teškoća,	 ili	 drugim

problemima,	drugi	praktikanti	uvek	kažu:	„Mora	biti	da	on	ima	nekih	problema“,	i	jako	se	trude

da	mu	pomognu	da	pogleda	unutar.
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Učitelj:	 	 Ovako	 da	 vam	 kažem:	 kad	 se	 učenik	 Dafe	 sretne	 sa	 nedaćama	 ili	 eliminacijom

karme,	 mora	 postojati	 razlog	 u	 njemu,	 pa	 bi	 trebalo	 da	 se	 potrudi	 da	 kod	 sebe	 pronađe

problem.	I	sigurno	je	da	jednom	kad	pronađe	uzrok,	i	u	tom	smislu	se	momentalno	popravi,

stvari	će	odmah	poći	na	bolje,	u	pozitivnom	pravcu.	Ali	neki	ljudi	ne	žele	da	čuju	kad	im	neko

ukaže	na	nedostatke.	Posebno	kad	učenik	prolazi	kroz	teškoće	i	povređen	je.	Ako	mu	povrh

toga	kažeš:	„Ti	definitivno	imaš	problem“,	njemu	će	to	biti	još	teže	da	podnese,	i	možda	neće

hteti	da	sasluša.	Ako	je	to	slučaj,	hajde	da	u	svom	pristupu	budemo	malo	promišljeniji.

Pitanje:	Postoji	nekoliko	timova	koji	koordiniraju	istragu	žetve	organa	i	objašnjavanje	istine	u

uticajnim	 segmentima	 društva.	 Možete	 li	 nam	 reći	 da	 li	 bi	 te	 napore	 trebalo	 centralno

koordinisati?

Učitelj:		Ponovo,	najbolje	je	da	porazgovarate	i	sami	to	razrešite.	Koristite	onu	strategiju	koja

po	vašem	mišljenju	ima	više	 izgleda.	Možete	konsolidovati	svoje	napore	ako	vam	se	čini	da

možete	raditi	zajednički,	 i	 to	će	 imati	dejstva.	Ali	 i	zasebno	delovanje,	ako	svaki	napor	 ima

dejstvo	na	nekom	mestu,	 takođe	može	postići	 efekat.	U	 svakom	slučaju,	 sami	odlučujete	 i

oba	pristupa	su	u	redu.

Pitanje:	Nedavno	je	međunarodna	situacija	prošla	kroz	dosta	promena,	a	situacija	na	Tajvanu

se	 čini	 dosta	 kompleksna	 i	 konfuzna.	 Želim	 da	 zamolim	 Učitelja	 da	 kaže	 nekoliko	 reči

tajvanskim	učenicima.

Učitelj:	 	U	redu,	neka	bude	nekoliko	reči.	 (Smeh,	aplauz)	Najviše	vas	brine	da	 li	će	zla	KPK

ponovo	 uzeti	 Tajvan,	 zar	 ne?	 Moram	 vam	 reći	 da	 takav	 blagoslov	 nije	 dat	 KPK.	 (Publika

aplaudira)	Povodom	toga	šta	će	se	desiti	kad	zle	KPK	više	ne	bude	bilo,	bogovi	 su	odavno

sačinili	aranžmane.	U	odsustvu	zle	KPK,	niko	nikoga	neće	primoravati	na	bilo	šta.	Ako	narod

bude	želeo	ujedinjenje,	onda	će	se	to	desiti;	ako	ne	budu	želeli,	onda	neće.

Ali	mene	lično	mnogo	ne	brinu	te	stvari.	Ono	što	mi	je	na	umu	su	ljudi	celog	sveta.	Koja	god

da	 su	 etnička	 grupa,	 koja	 god	 oblast,	 ja	 svima	 nudim	 izbavljenje	 i	 sve	 spašavam.	 Isto	 bi

trebalo	da	važi	za	učenike	Dafe.	Nemojte	gledati	s	visine	na	neke	ljude,	niti	okretati	glavu	od

nekih.	Mada	 ljudi	možda	 pripadaju	 različitim	 nacijama,	 i	možda	 im	 spoljni	 izgled	 nije	 isti,

većina	među	njima	su	božanska	bića.	Današnji	ljudi	su	drugačiji	od	onih	u	prošlosti.

Pitanje:	U	 eri	 interneta,	 lažne	 vesti	 su	 svuda,	 i	 teško	 je	 razlikovati	 pravo	 od	 lažnog.	Hoće	 li

lažne	vesti	uticati	na	sud	ljudi	na	predstojećim	izborima	na	Tajvanu	i	u	Americi?

Učitelj:		Degenerisane	stvari	su	uobičajene	u	ovom	haotičnom	svetu,	i	teško	je	postići	dobre

stvari.	Takve	su	stvari	u	haotičnom	svetu.	Mnogi	nisu	očekivali	da	će	Tramp	biti	izabran	na

prethodnim	američkim	izborima,	ali	se	to	ipak	desilo.	Neki	ljudi	veruju	da	stvari	treba	da	se

odigraju	na	neki	određeni	način,	ali	one	 ispadnu	drugačije.	Uvek	sam	govorio	da	božanska

bića	upravljaju	ljudskim	dešavanjima,	ona	su	ta	koja	imaju	poslednju	reč.	Ako	previše	budem

rekao	 i	 zalazio	 u	 detalje,	 to	 bi	 uticalo	 na	 spašavanje	 živih	 bića,	 pa	 neću	 zalaziti	 u	 detalje.
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(Publika	aplaudira)

Pitanje:	Preko	10	godina	nisam	video	svoju	porodicu	u	Kini.	Želim	da	pitam	da	li	će	u	narednoj

fazi	postojati	šansa	da	se	vratimo	u	Kinu	i	vidimo	ih?

Učitelj:		Moj	pristup	sa	učenicima	Dafe	je	da	dopustim,	da	se	u	cilju	spašavanja	ljudi	zadrže

neke	ljudske	vezanosti,	i	to	vam	omogućava	da	živite	u	ovom	zemaljskom	svetu.	Imati	ovakve

misli	 ne	može	 se	 smatrati	 za	 vezanost,	 jer	 svako	 bi	 želeo	 da	 vidi	 svoju	 porodicu.	 Želiš	 da

potvrdim	 da	 li	 ih	možeš	 videti	 ili	 ne,	 ali	 ne	 bi	 baš	 bilo	 u	 redu	 da	 to	 razotkrijem,	 zar	 ne?

(Učitelj	se	smeje)	A	to	je	zato	što	se	i	dalje	moraš	kultivisati.	Malopre	sam	počeo	da	pričam	o

političkoj	 situaciji.	 Izgleda	 da	 se	 situacija	 dosta	 brzo	 razvija,	 a	 kad	 zloj	 KPK	 bude	 isteklo

vreme,	ona	će	se	brzo	raspasti	–	vrlo	brzo.	(Publika	aplaudira)	Talas	(Učitelj	rukama	opisuje

talas	koji	se	uzdiže),	kad	se	uzdiže	i	raste,	treba	mu	neko	vreme	da	se	uzdigne;	ali	kad	pada

(Učitelj	rukama	opisuje	talas	koji	se	lomi)	-	pljus	–	lomi	se	vrlo	brzo.	(Učitelj	se	smeje,	publika

aplaudira)	Oni	koji	su	činili	rđave	stvari	neće	moći	da	pobegnu,	koliko	god	se	trudili.

Pitanje:	 10.000	 učenika	 Dafe	 iz	 celog	 sveta,	 koji	 prisustvuju	 Fa	 konferenciji,	 šalju	 svoje

pozdrave	dobrom	Učitelju!

Učitelj:		Svima	vam	hvala!	(Srdačan	aplauz)

Pitanje:	Danas	će	mnogi	koordinatori	reći	da	neki	praktikant	„ima	probleme“.	Jednom	kad	se

iznese	 takva	 primedba,	 njegov	 status	 u	 našoj	 zajednici	 bi	 se	momentalno	mogao	 promeniti.

Iznošenjem	 ovakvih	 primedbi,	 koordinator	 bi	 na	 taj	 način	 mogao	 oduzeti	 tom	 praktikantu

pravo	i	priliku	da	učestvuje	u	projektima.

Učitelj:	 	 Naši	 koordinatori	 ne	 bi	 trebalo	 da	 brzopleto	 iznose	 takve	 komentare.	 Čak	 i	 ako

pronađete	da	neko	 ima	probleme,	 treba	diskretno	da	motrite	na	njih,	 i	 ništa	da	ne	kažete

otvoreno	sve	dok	to	zbilja	ne	postane	neophodno.	Ali	neki	ljudi	zbilja	izgledaju	pomalo	čudno

i	 rade	stvari	na	 svoj	način,	uprkos	onom	što	drugi	misle	 i	 kažu.	Ako	 je	 tako,	onda	u	 svojoj

kultivaciji	 i	 svakodnevnom	životu	 treba	 često	da	 sagledaš	 sopstvene	postupke	 i	 vidiš	 kako

napreduješ	 u	 praksi,	 uporediš	 sebe	 s	 drugima,	 i	 razmisliš	 da	 li	 je	 tvoje	 ponašanje	 previše

čudno	 ili	 ekstremno,	 da	 li	 si	 možda	 previše	 na	 svoju	 ruku.	 Ako	 si	 izvan	 Kine,	 u	 ovom

posebnom	periodu,	vrlo	je	verovatno	da	će	ljudi	imati	utisak	da	si	pomalo	nenormalan.	Zato

obe	strane	[koordinatori	i	praktikanti]	treba	da	pripaze	na	ovo	pitanje.

Ja	sam	više	puta	naglasio	da	učenici	koji	dolaze	iz	Kine	treba	da	obrate	pažnju	na	ova	pitanja.

Ovakvo	čudno	ponašanje	 i	metodi,	 kao	 i	 ekstreman	pristup	 stvarima,	 zbilja	nisu	u	 redu.	U

kineskom	društvu,	čak	i	TV	drame	su	pune	likova	koji	prave	urote	jedni	protiv	drugih.	Toga

nema	u	drugim	zemljama.	U	Kini,	književna	i	druga	dela	opisuju	ljude	–	regularne	i	nitkove

podjednako	 –	 kako	 prave	 urote	 i	 šeme	 jedni	 protiv	 drugih.	 To	 se	 vidi	 svuda,	 u	 likovnoj

umetnosti	 i	 industriji	 zabave	poput	romana,	TV	drama	 i	 filmova.	Kao	da	 ljudi	nemaju	ništa

pametnije	da	 rade	–	večito	prave	urote,	 a	 ljudi	 smatraju	da	 je	TV	drama	 ili	 film	dobar	ako
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ljudi	u	njemu	unište	svoje	protivnike	na	zadovoljavajući	način.	Takva	su	ljudska	srca	postala

tamo.	Oni	 sagledavaju	 stvari	na	 izopačen	način.	Ako	želite	da	 se	promenite,	 onda	obratite

posebnu	pažnju	na	ove	stvari.

Ja	sam	imam	iskustva	s	tim	kakvi	su	ljudi	bili	u	doba	pre	Kulturne	revolucije.	Bio	sam	svedok

kako	 se	 ljudi	 menjaju	 korak	 po	 korak,	 jasno	 sam	 to	 sagledao.	 Uvek	 sam	 bio	 drugačiji	 od

običnih	 ljudi,	 i	 nisam	 sledio	 najnovije	 trendove,	 niti	 sam	 se	 povinovao	 raznim	 partijskim

pokretima.	Uvek	sam	ostajao	svestan	i	sagledavao	suštinu	zle	Partije.	Ljudima	na	ovom	svetu

je	 teško	 da	 ostanu	 svesni,	 budući	 da	 ih	 nose	 struje.	 Savetujem	 vam	 da	 uputite	 dobar,

nepristrasan	pogled	u	sebe,	da	se	ne	ponašate	na	ekstreman	način,	i	da	ne	činite	ništa	zbog

čega	bi	vas	ljudi	smatrali	čudnim.	Kad	biste	to	mogli,	problemi	među	praktikantima	ne	bi	ni

izbliza	bili	tako	komplikovani.

Stari	praktikanti	koji	dugo	žive	izvan	Kine,	nalaze	da	je	skoro	nemoguće	raditi	sa	onima	od

vas	koji	su	nedavno	stigli	iz	Kine.	Mada	su	i	sami	došli	iz	Kine	pre	dosta	godina,	ljudi	koji	su

to	 doba	 napustili	 Kinu	 bili	 su	 drugačiji.	 Današnji	 Kinezi	 su	 se	 promenili	 u	 nešto	 drugo,	 i

praktikanti	koji	dugo	žive	van	Kine	zbunjeni	su	onim	što	se	dešava.

Ovde	ću	danas	stati.	„Učenik	Dafe”	je	posebna	titula,	kakva	nije	postojala	od	nastanka	neba	i

zemlje.	Fa-ispravljanje	kosmosa	takođe	se	nikad	ranije	nije	desilo.	Kad	se	kosmos	iskvari,	on

će	 jednostavno	biti	uništen,	da	bi	bio	stvoren	novi.	Kao	što	znate,	božja	moć	će	ga	stvoriti

samo	 jednom	 misli.	 Ali	 u	 novom	 kosmosu,	 jedini	 problem	 je	 to	 što	 će	 originalni	 životi,

najbolje	od	onog	što	je	opstalo	kroz	sve	duge	eone,	biti	izgubljeno.	Ništa	neće	preostati,	sve

će	biti	iznova	stvoreno.	Pošto	sve	ponovo	prođe	kroz	taj	proces,	teško	je	reći	da	li	će	stvari

biti	kao	što	su	ranije	bile.	Zato	sam	ja	osetio	da	bi	bilo	šteta	ako	bi	se	sve	to	izgubilo.	Sva	ta

bića	je	stvorilo	Božanstvo,	na	kraju	krajeva,	i	Božanstvo	je	iz	svoje	samilosti	poželelo	da	oni

nastave	da	postoje,	pa	je	zato	preduzelo	ovaj	poduhvat.

Drugim	rečima,	ovo	je	nešto	bez	presedana.	Od	nastanka	neba	i	zemlje,	nikada	se	nisu	desile

ovako	masivne,	veličanstvene	promene	kosmosa,	kao	što	se	dešavaju	sada	u	Fa-ispravljanju,

niti	 je	 ikada	 bilo	 učenika	 Dafe.	 Učitelj	 je	 stvorio	 ovu	 slavnu	 priliku	 i	 vodio	 vas	 je	 do	 ove

istorijske	epohe.	Borite	se	da	se	duhovno	usavršite,	dajte	sve	od	sebe	da	pokažete	od	čega

ste	napravljeni	dok	se	trudite	da	spasite	sve	živote,	i	pokušavate	da	činite	još	bolje!

Svima	vam	hvala!	(Dug,	oduševljen	aplauz)

Li	Hondži	

17.05.2019.

prevod	na	srpski,	24.06.2019
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